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واقعیت! تا  ادعا  فاصله 

منتقدی که خود بانی 
وضع موجود است

برکناری همتی از ریاست بانک مرکزی دست او را
 برای نقد دولت در مناظرات انتخاباتی باز کرد
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تحرک جدید لابی یهود علیه صهیونیسم
محسن پاک آیین

* کارشناس ارشد روابط بین الملل
مخالفت با صهیونیسم در میان یهودیان پس از جنایات اخیر اسرائیل علیه مردم غزه، وارد مرحله جدیدی 

شده است.
برخی از محافل، لابی یهودیان فرانسه در اتخاذ موضع اخیر لودریان، وزیرامورخارجه این کشور را موثر 
دانســته اند. لودریان روز دوم خرداد در موضعی بی ســابقه اعلام کرد که اقدامات رژیم صهیونیستی 
علیه اتباع عرب مقیم اســرائیل، مصداق آپارتاید و تبعیض نژادی است. اگرچه نتانیاهو ادعای لودریان 
وزیرامورخارجه فرانسه راجع به »اسرائیل در آستانهٔ آپارتاید« را گستاخانه خواند و محکوم کرد اما واقعیت 
این است که لابی ضد صهیونیسم در محافل آکادمیک فرانسه دارای ریشه و سابقه طولانی است. در 
سال ٢001، کتابی تحت عنوان »اسرائیل، فلسطین؛ حقایقی درباره یک کشمکش« نوشته آلن گرش 

در پاریس منتشر شد که متن کامل آن در سایت لوموند دیپماتیک فارسی در دسترس است. اینجا 
در بخشی از این کتاب به سخنان ماکسیم رودنسون، زبان شناس، مورخ و جامعه شناس فرانسوی که 
یک یهودی ضدصهیونیسم و مدافع مطالبات جنبش فلسطین بود، اشاره شده است. رودنسون معتقد بود 
که  اســرائیل یک پدیده استعماری است و همانند استرالیا و آمریکا با اشغال و سلب مالکیت بومیان و 
اهالی یک سرزمین به وجود آمده است. وی در بخشی از این کتاب می گوید: »صهیونیسم به هیچوجه 
نتیجه قطعی، الزامی و محتوم استمرار یک هویت یهودی نیست و فقط یک گزینش است. این گزینش 
به خاطر این که هدف آن – یعنی ایجاد دولت یهود- جز با خلع ید از فلسطینی ها ممکن نیست، قابل 
نقد است. صهیونیسم به طور کامل در بطنِ یک ماجرای استعماری قراردارد که شرط اصلی پیروزی آن 
است و همین خطای اصلی آن بوده و خواهد بود.«گذشته از فرانسه، شواهد نشان می دهد که تحرک 
جدید لابی یهودیان ضد اسرائیلی در سازمان های حقوق بشری نیز علت اصلی تغییر لحن این سازمانها 
نسبت به رژیم صهیونیستی شده است. سازمان دیدبان حقوق بشر موضع مشابهی فرانسه، اتخاذ کرده و 
برای اولین بار رژیم صهیونیستی را یک رژیم نژادپرست نامیده است. گقته می شود گروهی از یهودیان 
ضد صهیونیســم تحت عنوان اتحاد یهودیان، اطلاعات مســتند درباره وجود آپارتاید در سرزمین های 
اشغالی را در اختیار سازمان دیدبان حقوق بشر قرار داده است. این سازمان روز هفتم اردیبهشت در یک 
گزارش ٢13 صفحه ای اعلام کرد که سیاست ها و عملکرد اسرائیل در قبال فلسطینیان مصداق ارتکاب 
»جنایات آپارتاید« اســت. مقر سازمان دیدبان حقوق بشر در نیویورک بوده و یهودیان در این نهاد بین 
المللی صاحب نفوذ هستند. در طول عمر ۴3 ساله این سازمان، نخستین بار است که چنین موضعی در 
قبال جنایات اسرائیل اتخاذ کرده است.اما موضع خانم میشل باشله کمیسر عالی حقوق بشر سازمان ملل 
متحد که هفته گذشــته اعلام شد، شاید شدیدترین موضع سازمان ملل متحد در سال های اخیر، علیه 
رژیم صهیونیســتی بوده است. کمیسر عالی حقوق بشر اعلام کرد که حملات اسرائیل به نوار غزه می 
تواند »جنایت جنگی« محسوب شود. جای پای لابی یهودیان مخالف صهیونیسم در موضع اخیر خانم 
باشله نیز دیده شده است.یکی از ترفندهای رژیم صهیونیستی این است که خود را حامی منافع یهودیان 
جهان و غصب سرزمین فلسطین را برای ایجاد یک سرزمین یهودی اعلام نماید اما واقعیت این است که 
جمع کثیری از یهودیان جهان به طور کلی با موجودیت این رژیم و جنایات علیه مردم بی دفاع فلسطین 
مخالف هســتند. محافل یهودی پیش از این نیز با اقدامات ضدحقوق بشری اسرائیل در سرزمین های 
اشــغالی فلســطین مخالفت کرده اند اما اقدامات عملی اخیر لابی یهودیان برای محکوم کردن رژیم 
صهیونیستی در نوع خود بی سابقه است.سازمان اتحاد یهودیان ضد صهیونیسم که با نام »ناتوری کارتا-
Neturei Karta « در سال 1۹35 میلادی تشکیل یافت، اشغال سرزمین فلسطین و تشکیل حکومت 
یهودیان در این سرزمین را خلاف شریعت یهود و مشیت الهی می داند. این سازمان معتقد است بر اساس 
تلمود یا کتاب قوانین یهودیت، تشکیل دولت یهود تا پیش از ظهور ماشیاخ یا »منجی جهان« ممنوع 
و نامشروع است. اتحاد یهودیان جهان، صهیونیسم را »سمی« می داند که »یهودیان واقعی« را تهدید 
می کند.خاخام آهرون کوهِن )Rabbi Aaron Cohen( از اعضای برجسته این سازمان معتقد است که 
یهودیت و صهیونیسم مفاهیمی کاملًا متفاوت و در تضاد با یکدیگر هستند. او در اردیبهشت سال جاری 
در گفتگو با خبرگزاری قران گفته است: » صهیونیسم یک حرکت ملی گرایانه بود که حدود 1٢0 سال 
پیش و توســط افرادی سکولار و نه مذهبی که ایده های ملی گرایانه داشتند شروع شد. آنها بنیان هایی 
یهودی داشتند اما کاری با دین نداشتند.«به اعتقاد اتحاد یهودیان، دین یهود مخالف صهیونیسم بوده و 
کاملًا با این نظام جعلی و مبتنی با آپارتاید ناسازگار است. آنها معتقدند روابط مردم فلسطین و یهودیان، 
هزاران سال سابقه داشته و تا زمان اشغال سرزمین فلسطین توسط صهیونیسم، دوستانه بوده است. اتحاد 
یهودیان اعتقاد دارد صهیونیسم دشمن اول یهودیان است و نباید مسلمانان را به یهودستیزی متهم کرد. 
یهودیان مخالف رژیم اشــغالگر قدس، صهیونیسم را بزرگترین بلا در 150 سال گذشته برای یهودیان 
دانســته و از اینکه بسیاری از یهودیان به خاطر دفاع از صهیونیسم کشته شده اند، ناراضی هستند. آنها 
امیدوارند که مناقشه فلسطین و اسرائیل هرچه سریع تر و به شکلی مسالمت پایان یابد تا فلسطینیان به 
سرزمین های خود بازگردند.سال گذشته در اردیبهشت 13۹۹ »ییسروئل دووید وایس« سخنگوی اتحاد 
یهودیان ضد صهیونیسم، در اظهارنظری به مناسبت روز جهانی قدس گفت:  »ما یهودیان هر ساله در 
طول ۷٢ سال موجودیت اسرائیل، علیه ایدئولوژی صهیونیسم و تشکیل رژیم اسرائیل اعتراض می کنیم، 
زیرا دین یهود اجازه حاکمیت به یهودیان را از طریق اشــغال گری و بیرون کردن ملتی از سرزمین شان 
نمی دهد.«تحرک جدید یهودیان ضد صهیونیســم یک تحول جدید در مقطع فعلی است که باید مورد 
توجه تحلیلگران امور بین الملل قرار گیرد. بنظر می رسد لابی بین المللی یهودیان ضد صهیونیسم در 
ادامه رویکرد جدید خود قصد دارند ســران دیگر کشــورهای اروپائی و دیگر نهادهای بین المللی را نیز 
متقاعد به اتخاذ مواضع ضد صهیونیستی علیه اشغال کنندگان فلسطین نمایند. در این مسیر نام جوبایدن 
نیز حذف نشــده و لابی یهودیان با مقامات کاخ سفید نیز در دستورکار است. افزایش تحرک یهودیان 
ضدصهیونیسم در جهان، مشکل جدید رژیم صهیونیستی است که در صورت تداوم می تواند زوال این 

رژیم را تسریع و سرنوشتی همچون سرنوشت رژیم آپارتاید در آفریقای جنوبی را در اسرائیل رقم بزند.

منتقدی که خود بانی وضع موجود است
برکناری همتی از ریاست بانک مرکزی دست او را برای نقد دولت در مناظرات انتخاباتی باز کرد
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وزیــران بــا توجه به 
عبدالناصــر  ورود 
عرصه  بــه  همتــی 
ریاســت  انتخابــات 
جمهــوری کــه مانع از 
حضــور کافــی وی در 
ایفای  بانک مرکــزی و 
مسئولیت های  و  وظایف 
رئیــس کل در  خطیــر 
حوزه های حساس پول و 
ارز می شــود، با خاتمه مســئولیت وی در 
ســمت ریاست کل بانک مرکزی جمهوری 
اســلامی ایران موافقت کرد. این در حالی 
است که همتی شنبه شب در کلاب هاوس 
خبر از برکنــاری احتمالی خــود داده بود. 
انتخابات ریاســت  نامزد  عبدالناصر همتی؛ 
جمهوری گفتــه: »می خواهم صدای بخش 
اعظم خاموش مردم باشــم که به وضعیت 
موجود اعتراض دارند و مطمئن هســتم که 
می شود مشــکلات مردم را حل کرد.« اما 
افکار عمومی در مقابل از همتی سوال دارند 
»او که ســال ها رئیس بانک مرکزی بوده 
برای حل مشکلات ارزی چه گامی برداشته 
و حالا چطور می خواهد مشــکلات را حل 
کند؟ و مهمتر آنکه عملکرد بانک مرکزی تا 
چه اندازه مسبب وضع موجود در حوزه پولی 
بوده است؟« چه آنکه در دوره او قیمت دلار 
از 10 تــا 1٢ هزار تومان به 3۴ هزار تومان 
نیز رسید. انتخاب شــعار »صدای خاموش 
ملت« آن هم از سوی کاندیدایی که خودش 
تا همیــن دیروز در دولت یک مســئولیت 
کلیدی داشــت و طی ســال های اخیر که 
ســقوط پول ملی و شوک ارزی بزرگ ترین 
بحران اقتصــاد ایران شــده، رئیس بانک 
مرکزی بوده است،  واکنش های زیادی را به 
دنبال داشــت زیرا عجیب اســت کسی که 
خــود یکی از مســببان ضربه بــه اقتصاد 
به سبب سقوط ارزش ریال بوده، حالا چطور 
نماینده صدای خاموش مردم شــده است. 
نختســین واکنــش عبدالناصــر همتی به 

امکان  بســتن  »صدای خامــوش مردم«، 
کامنت گذاری در صفحه اینســتاگرامش بود 
که همیــن موضوع نیز خــود موجب موج 
دوباره اعتراض ها به همتی شد، تا جایی که 
همتــی مجبــور بــه بازکــردن امــکان 
کامنت گذاری شد. البته که همتی قبل از این 
سابقه این شیوه برخورد را داشت. عبدالناصر 
همتی طی ســال هایی که بر کرسی ریاست 
بانک مرکزی تکیــه زده بود، از مصاحبه با 
رسانه ها خودداری می کرد و تنها راه صحبت 

کردن او با مردم و رسانه ها از طریق صفحه 
اینستاگرامش بود، صحبتی که البته یکطرفه 
بود و همتی می نوشت و کامنت ها نیز بسته 
بــود. در مواقعی دیگر او فقــط به دوربین 
صداوسیما پاســخ مثبت می داد. موج بسیار 
منفــی کاربــران در بخــش کامنت هــا از 
نارضایتی همتی به دلیل سیاست های غلط 
پولــی و ارزی همچنان ادامه دارد. شــدت 
اعتراضات اینستاگرامی به عبدالناصر همتی 
را می توان به خوبی مشاهده کرد؛ همتی در 
صفحــه اینســتاگرامش این جملــه را به 
اشتراک گذاشته که »آبرویم را گذاشتم تا در 
بدترین شرایط روند حرکتی بانک مرکزی را 
اصلاح و از فروپاشی اقتصاد جلوگیری کنم«
همین پســت در تعداد کامنت های صفحه 
اینســتاگرام همتــی رکــورد زده و چندین 
هزار کامنت ثبت شــده که عمده آنها خشم 
و اعتــراض به همتی اســت. اگر به صفحه 
اینســتاگرام همتی ســر بزنیــد و واکنش 

مخاطبــان را بخوانید، بهتــر متوجه ماجرا 
خواهید شــد. عمده اعتــراض مخاطبین به 
این واقعیت اســت که طی زمان ریاســت 
همتــی در بانک مرکــزی هیچ کــدام از 
شاخص های پولی و مالی رنگ ثبات به خود 
ندیده و مدام در حالــت الاکلنگی و فراز و 
نشیب بوده اســت. این نوسان ها را مردم با 
پوست و استخوان خود لمس کرده اند و تنها 
گوشه ای از آمار نشان می دهد در دولت دوم 

حســن روحانی که نزدیک به 3 سال از آن 
را همتی رئیــس بانک مرکزی بوده، ارزش 
پول ملی به کمتر از یک هفتم ســقوط کرده 
است. قیمت دلار که در ابتدای شروع به کار 
دولت دوازدهم 3800 تومان بود، در روندی 
صعودی به 1۴800 تومان در مهر ماه 13۹۷ 
صعــود کرد. این اولین دوره ســقوط ارزش 
پول ملی در برابر دلار در این بازه زمانی بود 
و در دوره ای اتفــاق افتاد که هنوز ولی الله 
ســیف رئیس بانک مرکزی بود و همتی به 
ساختمان میرداماد نرفته بود. بعد از آن بازار 
ارز روند نزولی در پیش گرفت و به 11 هزار 
تومــان در دی 13۹۷ تنــزل یافت. اما این 
دوره نزولی نیز عمر چندانی نداشت. پس از 
دی ماه ۹۷ مجددا قیمت دلار روند افزایشی 
در پیــش گرفت و میانگیــن قیمت دلار به 
1۴500 تومان در خرداد ماه ۹8 صعود کرد. 
در ماه های بعد، روند قیمت دلار نزولی شد 
و در ماه های شــهریور تا آبان ۹8 به حدود 

11500 تومان رسید. اما این نرخ هم پایدار 
نماند و با جهش دوباره مواجه شد تا آنجا که 
دولت و بانک مرکزی حتی متهم به افزایش 
عامدانه قیمت دلار شــدند تا بتوانند کسری 
بودجه خود را جبران کننــد. به این ترتیب 
سومین دور ســقوط ارزش پول ملی از آذر 
ماه ۹8 آغاز شــد و میانگین قیمت دلار به 
٢۹300 تومان در مهــر ۹۹ )با 6۴0 درصد 
افزایش نسبت به ماه مشــابه در سال ۹6( 
صعود کرد و ظرف مدت 3 سال ارزش پول 

ملی به کمتر از یک هفتم سقوط پیدا کرد. در 
اســفند ماه ۹۹ قیمت دلار در بازه ٢۴ تا ٢5 

هزار تومان نوسان داشت.
بنابرایــن در یک دوره دولــت دوازدهم، 3 
مرتبه قیمت دلار افزایش یافت که دو نوبت 
از این جهش های تاریخی مربوط به دوره ای 
اســت که عبدالناصر همتــی رئیس بانک 
مرکزی بوده است. تیم تبلیغاتی و رسانه ای 
همتی در رویای این هستند که خط بطلانی 
بر تمام واقعیت ها بکشند. آنها با اغراق پیش 
می روند و تلاش می کنند از همتی قهرمانی 
بســازند که در تمامی دوران مســئولیتش 
در بانــک مرکزی گرچه دلش می خواســته 
حلال مشکلات باشــد، اما دولت و به ویژه 
رئیس جمهور مانع راه او بوده و همین است 
که اکنون در نقش منتقد ظاهر شــده است! 
همتی هیچ حمایتــی از جریان های اصلاح 
طلب و حامی دولت ندارد. او در این شرایط 
بنــا دارد مواضع تندی نســبت به اقدامات 

دولت خصوصــا در حوزه اقتصادی بگیرد تا 
در انتخابات به جای پاسخگویی به عملکرد 
خود، نقش منتقد را گرفته و خود را از مواضع 
دولت در حوزه اقتصادی مبرا کند و در نگاه 
منتقدان جزئی از عوامل وضع موجود نباشد؛ 
چنانچه خــودش گفته »من از دو ســال و 
نیم پیش تا به حال بخشــی از تغییر وضع 

موجودم نه بانی وضعیت موجود«
همتی حتی به این ســطح از غلو هم بسنده 
نکــرده و در جای دیگر خــود را به نوعی 
در برابــر ســایر کاندیداها لشــکر تک نفره 
خوانده است. همتی خود را »تنها نامزدی« 
می داند که »توانایی و دانش بهبود وضعیت 
اقتصادی را دارد و پیــروزی غافلگیرانه اش 
صدای اعتراض نامزدهای ردصلاحیت شده 
و ناامیــدان از اصلاح را به نحوی موثر بلند 

می کند.«
در شــرایطی که چینش نامزدها و گزینش  
آنها چیزی است که اکنون شاهدیم، همتی 
حــق دارد که خود را تنها نامزد مشــرف به 
اقتصاد بداند، اما این واقعیت بیشــتر از آنکه 
نشــان دهنده اصلح بودن او باشــد، گویای 
ترکیب نامزدهاســت؛ ترکیبی که تنها فرد 
مســلط بر مســائل اقتصادی آن عبدالناصر 
همتی با کارنامه ضعیفش در سیاست گذاری 
پولی شــده اســت. همتی عزم خود را جزم 
کــرده که در نقش منتقــد دولت در صحنه 
انتخابات حضور داشــته باشــد و به ســتیز 
همزمــان با دولت و دیگــر کاندیداها برود. 
برخی تحلیلگران سیاســی بر این باورند که 
همتی بهتــر می دانســته جایگاهی در این 
بازی ندارد اما پذیرفته که کاندیدایی باشــد 
که سایر کاندیداها در انتقاد از سیاست های 
اقتصادی دولــت روحانی بتوانند به او حمله 
کنند. این برای همتی بازی برد-برد اســت. 
از یکسو او ســابقه ای در رزومه اش خواهد 
داشت )حضور در مناظره های انتخاباتی( که 
بخشــی از تاریخ جمهوری اسلامی خواهد 
شد و از ســوی دیگر تجربه نشان داده که 
بازنــدگان در انتخابات ایران هم آینده بدی 

پیش رو ندارند.

یاداشت

ترقی: کاندیداها باید از دل حاشیه شهر مشهد باشند
سخنگوی شورای وحدت و ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی در خراسان رضوی گفت: در شورای 
ائتلاف به گونه ای عمل نکردیم که سهمی از احزاب و غیراحزاب مشخص باشد. فرد سیاسی پررنگ 
در لیست خود کم داریم. از ابتدا به دنبال این بوده ایم که دوز سیاسی نامزدها را کاهش داده و دوز 

تخصص آنان در مدیریت شهری را افزایش دهیم.
حمیدرضا ترقی امروز در نشســت رســانه ای شــورای وحدت و ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی 
خراســان رضوی، اظهار کرد: در انتخابات 1۴00 در آســتانه تحولی عظیم و بزرگ در حکمرانی 
کشور هستیم. فرصت گران بهایی در اختیار مرم و تمامی رای دهندگان قرار گرفته تا بتوانند به مسیر 
حرکت نظام جمهوری اسلامی در جهت آرمان های انقلاب تسریع بخشند و چنانچه در انتخاب های 
گذشــته اشتباهاتی رخ داده آن را برطرف کرده و با آگاهی، بصیرت و امید به آینده، سرنوشت گام 

دوم انقلاب اسلامی را رقم بزنند.
وی با بیان اینکه عناصر اجرایی خسته، ناامید، غیرانقلابی و غیرجهادی موانع تحقق گام دوم انقلاب 
اســلامی هســتند، افزود: در این انتخابات باید این موانع را برطرف کنیم تا زمینه تحقق اهداف و 
آرمان های گام دوم انقلاب فراهم شــود. بدون تردید برداشتن این موانع در گرو انتخاب شایسته و 

آگاهانه مردم ایران است.
سخنگوی شــورای وحدت و ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی در خراسان رضوی ضمن حمایت 
از ابراهیم رئیســی در انتخابات 1۴00 ادامه داد: یک شخصیت کارآزموده و کارآمد و معتقد به فقه 
سیاســی امام)ره( و مخالف تفکر اقتصاد لیبرالــی و فرهنگ لیبرالی با یک روحیه جهادی همانند 
ابراهیم رئیسی می تواند بسیاری از مشکلات کنونی کشور را برطرف کند. شورای وحدت و ائتلاف 
نیروهای انقلاب اسلامی خراســان رضوی با تمام توان خود از ریاست جمهوری رئیسی حمایت 
خواهد کرد. امیدواریم همانطور که مردم خراسان رضوی در انتخابات گذشته توجه ویژه ای به آقای 
رئیســی داشــته اند، در این دوره نیز با همت خود سرنوشت کشور را به گونه ای رقم بزنند تا شاهد 

تحولی عظیم در کشور به سوی افقی امیدوار کننده و روشن برای مردم باشیم.
75 هزار خانه در مشهد به ستاد انتخاباتی مردمی رئیسی تبدیل خواهد شد

وی بیان کرد: شــورای ائتلاف، ستاد مستقلی در شهرستان ها ندارد. ستاد اصلی ابراهیم رئیسی در 
خراســان رضوی که مجتبی بذرافشــان مدیریت آن را برعهده دارد، با هماهنگی شورای وحدت 
نیروهای خود را به گونه ای چیده  که از ظرفیت شــورای ائتلاف نیز اســتفاده شود. ستاد انتخاباتی 
ابراهیم رئیســی در مشــهد تا کنون 5 هزار خانه برای پویش«هرخانه یک ستاد« ثبت نام کرده  و 

درصدد افزایش این آمار تا ۷5 هزار خانه در روزهای آتی است.
ترقی ادامه داد: شورای وحدت و ائتلاف نیروهای خراسان رضوی طی فعالیت خود از سال گذشته، 
در فرایند انتخاب لیســت شایســته و توانمند برای مدیریت شهری مشهد گام برداشته و با همت 
رســانه ها ضمن اطلاع رسانی شــفاف به مردم، گام های لازم جهت دستیابی به یک لیست واجد 
شــرایط را برداشــته است. در ابتدا فراخوان داده و از تمام کســانی که علاقه مند به مسیر ائتلاف 
نیروهای انقلاب اسلامی هستند دعوت و ثبت نام کردیم. در گام دوم شاخص های پایه نامزدها در 

کمیته های فرعی مورد بررسی قرار گرفت و از ٢00 نفری که وارد این عرصه شده بودند، 1٢0 نفر 
وارد مرحله دوم شده تا در کمیته تطبیق به صورت تخصصی مورد بررسی قرار گیرند.

وی یادآور شد: در مرحله نخست سعی کردیم به لحاظ مبانی فکری و سلامت اخلاقی، اقتصادی 
و فکری نامزدها و آشــنایی و توانمندی آنان در مدیریت شــهری را را مورد بررسی قرار دهیم. در 
جلســات فشرده 18 روزه توانســتیم هر روز حدود هفت تا هشت نفر را مورد بررسی قرار دهیم و 
متخصصینی که برای هر کمیسیون مورد نظر شــورای شهر انتخاب شده بودند با طرح سوالات 
تخصصی مورد ارزیابی قرار بگیرند.این فعال سیاســی اصولگرا عنوان کرد: در برنامه تخصصی و 
ارزیابی کمیته تطبیق سعی داشتیم با هرگونه امکان مهندسی و رای های جناحی و دسته بندی مقابله 
کنیم. از همین رو مکانیزمی طراحی کردیم تا حتی اگر داوران با یکدیگر هماهنگ کرده باشــند، 
تاثیر آن در نمرات معدل نامزد مورد نظر بیش از دو تا سه نمره نباشد. همچنین امکان بررسی به 
اعتراضات تمامی کاندیداها پس از اعلام نتایج کمیته تطبیق، از طریق کمیته داوری فراهم شــده 
اســت.ترقی گفت: اولویت شورای شهر مشهد حضور افرادی با شخصیت های تخصصی و جایگاه 
بالای اجتماعی است. در این مجموعه کسانی انتخاب می شوند که به لحاظ همگرایی فکری و کار 
جمعی به یکدیگر نزدیک باشند تا در حرکت های جمعی شاهد تک روی های اعضای شورای شهر 
نباشیم. همچنین ویژگی هایی از قبیل انقلابی بودن، تعهد، سلامت اقتصادی و گرایشات فکری، 
توان برنامه ریزی، خلاقیت، قانون گذاری و اشرافیت نامزدها در مسائل حاشیه شهر مورد توجه قرار 
گرفته اســت.وی بیان کرد: در شورای مرکزی 51 نامزد انتخاب شده به 30 نفر کاهش پیدا کرده 
و به شــورای ائتلاف معرفی خواهد شد. روز پنجشنبه هفته جاری لیست 15 نفره نهایی با حضور 
اقشار مختلف شهر مشهد را به مردم اعلام خواهیم کرد. در ترکیب 51 نفره تلاش کردیم تا از تمام 
قومیت های مختلف مشهد به خصوص مناطق حاشیه شهر مشهد و متخصص های گوناگون حضور 
داشته باشند. شیوه کاهش تعداد نامزدها در لیست نهایی با توجه به نیاز تمام کمیسیون های اصلی 
شورای شهر انجام شده است.ترقی تصریح کرد: تاکید ما این است تا این افراد در لیست های موازی 
قرار نگیرند و فردی که از لیست ما رای می آورد مشخص باشد تا بعدها به شورای وحدت پاسخگو 
باشد. اگر افراد در لیست های متعدد باشند پس از رای آوردن می توانند ادعا کنند که از لیست خاصی 
بالا نیامده و پاسخگو نخواهند بود. سخنگوی شورای وحدت و ائتلاف انقلاب اسلامی در خراسان 
رضوی گفت: اگر کســی می خواهد خارج از لیســت ائتلاف از نامزدی حمایت کند، فقط می تواند 
حمایتش را مستقیما به نامزد شورای شهر ارائه دهد و این کاندیدا در تبلیغات شخصی خود می تواند 

سایر حامیانش به غیر از شورای وحدت را ذکر کند.
حضور 60 درصدی جوانان در لیست 51 نفره شورای وحدت

ترقی با اشــاره به حضور جوانان و بانوان در لیســت های نهایی شورای وحدت و ائتلاف نیروهای 
انقلاب خراســان رضوی بیان کرد: 60 درصد لیست 51 نفره را جوانان تشکیل می دهند. از افراد 
با تجربه فقط کســانی که به روز بودند مورد توجه قرار گرفته اند. افراد باتجربه زیادی هســتند که 
ســوابق خوبی هم دارند اما مشــکلات امروز را درک نمی کنند. بانوان نیــز می توانند وارد عرصه 

شــده و توانمندی های خود در حوزه خدمات شهری، معماری و برنامه ریزی را به نمایش بگذارند. 
کســانی که روحیه مشــورت پذیری و دلسوزانه دارند برای لیست شــورای شهر انتخاب شده اند. 
خوشبختانه توانمندی جوانان و بانوان به گونه ای بوده که بدون تخصیص سهمیه ای بالا آمده اند.

وی در خصوص مدارک تخصصی نامزدهای انتخاب شده اظهار کرد: مدارک تمام نامزدها ارشد و 
دکتری است و پایین تر از مدرک دکتری در لیست  51 نفره نداریم. تخصص تمام نامزدها عمدتا با 
کمیسیون مورد نظر آنان منطبق است. یکی دو نفر تخصص شان در کارشناسی مرتبط و در ارشد 

متفاوت بوده است.
این فعال سیاسی اصولگرا در خصوص این که آیا شورای وحدت و ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی 
در انتخاب شــهردار به نتیجه رسیده  اســت یا خیر، گفت: در رابطه با شهردار هنوز به جمع بندی 
نرسیده ایم. همانطور که آیت الله علم الهدی عملکرد کلایی، شهردار فعلی مشهد را تایید کرده ما نیز 
عملکرد او را در برخی ابعاد تایید می کنیم اما طبیعتا ویژگی های مثبت شهردار آینده مشهد باید از 

ویژگی ها شهردار فعلی بیشتر باشد.
نامزد انتخاباتی شورای شهر باید از دل حاشیه شهر باشد

ترقی با تاکید بر توجه به مســائل حاشــیه شهر مشــهد بیان کرد: به جای این که حل معضلات 
حاشــیه شهر و مناطق کم برخوردار را به یکی دو نفر اختصاص دهیم، کاری کرده ایم که اعضای 
شورای شهر آتی خود را مدافع حقوق حاشیه شهر بدانند. در هیچ دوره ای به این اندازه به مشکلات 
حاشــیه شهر توجه نشده است. حاشیه شهر مشهد در این مدت توانسته در زمینه قانون گذاری در 
شــهر نیروهای خوبی پرورش دهد. مدیران آینده شهری باید حتما در حاشیه شهر مشهد سکونت 
داشته باشند تا مشکلات آنجا را درک کرده باشند. اینگونه نباشد که یک مدیر در متن شهر زندگی 
کند اما مســئولیتش رسیدگی به مشکلات حاشیه شهر باشد. وی اضافه کرد: یکی از موضوعاتی 
که کارشناسان به آن تاکید داشته اند، انتخاب افرادی است که در بررسی های مالی تبحر و اشراف 
داشــته باشــند. نامزدها در خصوص شــفافیت های مالی و توزیع عادلانه بودجه در سطح شهر 
برنامه های خوبی ارائه داده اند. امیدواریم با پیشنهادات و برنامه های خوبی که نامزدها ارائه داده اند به 
شفاف سازی بودجه در چهار سال آینده دست یابیم. همچنین سامانه فاش نواقصی دارد و باید کامل 

شود. متخصصین و محققین باید به آن دسترسی و اشراف کامل داشته باشند.
سرعت بالای ساخت پروژه های تقاطع غیرهمسطح برای رای آوردن بوده است

ســخنگوی شــورای وحدت و ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی در خراســان رضوی عنوان کرد: 
اولویت ها در مدیریت شهری باید رعایت شود. یک تقاطع غیرهمسطح برای رای آوری به سرعت 
ساخته می شود اما پس از اتمام پروژه باید میلیاردها تومان برای معایب آن هزینه کنند، در حالی که 
اولویت های زیادی در مناطق محروم وجود دارد که در صورت هزینه کرد در این مناطق می توانست 
سرانه استاندارد بخش های مختلف در حاشیه شهر مشهد را افزایش دهد. ترقی گفت: به هیچ وجه 
کســی یا جریانی نتوانسته تا کنون خواســته خود را در رابطه با نامزدها به شورای ائتلاف تحمیل 
کند؛ مگر این که یک فرد توانمندی ویژه ای داشته و مورد تایید کمیته تطبیق و سایر کمیته های 

فرعی قرار گرفته باشد. ممکن است یک فرد به تشکیلاتی وابستگی داشته باشد اما این وابستگی 
نقشی در معرفی یا ماندگاری او در فرایند ما نداشته است. کمیته تطبیق هیچ جهت گیری سیاسی 
در اظهارنظراتش نداشــته و هیچ رای سیاسی در ارزیابی و بررسی نامزدها وجود نداشته است.وی 
در خصوص وضعیت بررســی نامزدهای برخی از احزاب های اصول گرا پس از جدایی از شــورای 
وحدت که نسبت به عملکرد این شورا انتقاد داشته اند، خاطرنشان کرد: کسی را نداریم که با شورای 
وحدت بوده و از ما جدا شــده باشــد. برخی ها از ابتدا آمدن خود به شورا را مشروط کرده بودند که 
شروط آنان را نپذیرفتیم. اعلام کردیم هرکسی که چارچوب شورای وحدت را قبول دارد می تواند 
به شــورا بپیوندد. هر کسی که شرط تعیین می کند به دنبال سهم خواهی است و مواضع خاصی را 
دنبال می کند. میدان برای آنان باز اســت و می توانند در انتخابات شرکت کنند و ما آنان را رقیب 

خود نمی دانیم. 
سرمایه گذاری در مشهد رها شده و برای آن برنامه ای وجود ندارد

این فعال سیاسی اصولگرا در خصوص سرمایه گذاری در مشهد گفت: سرمایه گذاری در مشهد رها 
شده و برنامه خاصی برای آن وجود ندارد. استاندار سابق خراسان رضوی با طراحی مثلث اقتصادی 
به دنبال جذب ســرمایه گذار بود. توافقاتی روی کاغذ نیز صورت گرفت اما عملا تحقق پیدا نکرد. 
عدم جذب ســرمایه گذار خارجی یکی از مشکلات دراز مدت مشهد است. برخورد و رفتار مدیریت 
شــهری در مشهد، سرمایه گذار خارجی را دفع می کند. باید این روش را کاملا تغییر دهیم. مشهد 
شهر بین المللی است و زمینه سرمایه گذاری بین المللی دارد. بسیاری از بازرگانان کشورهای عربی 
به دنبال سرمایه گذاری در مشهد هستند که باید زمینه آن را فراهم کنیم. ترقی افزود: شورای ائتلاف 
هرچه قوی تر باشد و پشتوانه مردمی آن مستحکم تر باشد در مطالبه حقوق مردم می تواند قوی تر 
عمل کند. مکانیزمی که تا کنون وجود نداشته را به وجود آورده ایم. نامزدها را متعهد به پاسخگویی 
به شــورای ائتلاف کرده ایم. قطعا نقش شورای ائتلاف برای این پیگیری و نظارت بیشتر خواهد 
بود. در گذشته 8 تا 10 نفر لیست شورای ائتلاف را جمع بندی می کردند و قدرت پیگیری نداشتند 

اما امروزه بدنه شورای ائتلاف با قدرت عملکرد نامزدها را مورد نظارت و پیگیری قرار می دهد.
دوز سیاسی نامزدهای شورای شهر را کاهش داده ایم

وی خاطرنشان کرد: در شورای ائتلاف به گونه ای عمل نکردیم که سهمی از احزاب و غیراحزاب 
مشــخص باشد. فرد سیاسی پررنگ در لیست خود کم داریم. از ابتدا به دنبال این بوده ایم که دوز 
سیاســی نامزدها را کاهش داده و دوز تخصص آنان در مدیریت شهری را افزایش دهیم.این فعال 
سیاســی اصولگرا  گفت: طرح تفصیلی منطقه ثامن دارای اشکلات فراوانی است. سعی داریم بر 
اساس رهنمودهای مقام معظم رهبری آن منطقه را اصلاح کرده و دیدگاه هایی که به آن منطقه 
تحمیل شــده که با حفظ هویت حرم مطهر رضوی مغایــر دارد را حذف کنیم.ترقی در خصوص 
نماینده مورد نظر شــورای وحدت در انتخابات میان دوره ای مجلس خبرگان رهبری یادآور شد: با 
مشورتی که با جامعه مدرسین حوزه علمیه قم و مشهد داشته ایم، آیت الله مدرس یزدی، عضو فعلی 

شورای نگهبان را معرفی کرده ایم.

تیم رسانه ای همتی تلاش می کند تا از او قهرمانی بسازد که در تمامی دوران مسئولیتش در بانک مرکزی 
گرچه دلش می خواسته حلال مشکلات باشد، اما دولت و به ویژه رئیس جمهور مانع راه او بوده و همین است 
که اکنون در نقش منتقد ظاهر شده است! همتی هیچ حمایتی از جریان های اصلاح طلب و حامی دولت ندارد. 

او در این شرایط بنا دارد مواضع تندی نسبت به اقدامات دولت خصوصا در حوزه اقتصادی بگیرد تا در 
انتخابات به جای پاسخگویی به عملکرد خود، نقش منتقد را گرفته و خود را از مواضع دولت در حوزه 

اقتصادی مبرا کند و در نگاه منتقدان جزئی از عوامل وضع موجود نباشد

,,
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ممنوعیت همه تراکنش های بی هویت در شبکه بانکی به زودی

رد سفارش فروش اوراق مالی اسلامی بانک ها توسط بانک مرکزی

بانک مرکزی تمامی تکالیف قانونی خود را در حوزه افزایش 
شفافیت و نظارت بر تراکنش های بانکی انجام داده و توسط 
نهادها و بخش های دیگــر حاکمیت در حال بهره برداری از 
نتایــج اقدامات بانک مرکزی و اطلاعات ســامانه های این 

بانک هستند.
به گزارش ایســنا، بانــک مرکزی اعلام کــرد: از آنجا که 
گزارش های تهیه شــده در کمیســیون های مجلس معمولا 
برای قرائت در صحــن علنی در نوبت انتظار قرار می گیرند، 
در مواردی اتفاق می افتد که محتوای این گزارش ها با میزان 
پیشــرفت پروژه هــا و اقدامات انجام شــده در زمان حاضر 

همخوانی ندارد.
به عنوان نمونه بسیاری از موارد اشاره در گزارش کمیسیون 
اقتصادی مجلس شــورای اســلامی در مورد اقدامات بانک 
مرکزی جمهوری اســلامی ایران در حوزه نظارتی بر اساس 
اطلاعاتی است که در پاییز سال 13۹۹ جمع آوری شده است 
و با توجه به تعدد و تنوع اقدامات انجام شــده از آن تاریخ به 

بعد، نیاز به بروز رسانی دارد.
بنا بر اعلام معاونت فناوری هــای نوین بانک مرکزی، این 
بانک با عاملیت شــرکت شاپرک در راستای اجرای ماده 11 
قانون پایانه های فروشــگاهی و سامانه مؤدیان تا کنون 5,٢ 
میلیون ابزار پرداخت الکترونیکی را که فاقد اطلاعات هویتی 
کامل یا نقص در مدارک شناسایی بوده اند، از شبکه پرداخت 

الکترونیکی کشور قطع کرده است.
علاوه بر ایــن اطلاعات مرتبط با حــدود 8,۴ میلیون ابزار 
پرداخت الکترونیکی در بهمن ماه ســال گذشــته در اختیار 
سازمان امور مالیاتی قرار گرفته تا این سازمان ضمن بررسی 
این اطلاعات نسبت به تشکیل خودکار پرونده مالیاتی برای 

این پذیرندگان اقدام کند.
این در حالی است که از بیستم دی ماه سال گذشته، تعریف 
هــر پایانه پذیرندگی بــرای متقاضیــان ابزارهای پرداخت 
الکترونیکــی اعــم از درگاه پرداخــت اینترنتی و دســتگاه 
کارتخوان فروشگاهی مشروط به ارائه کد رهگیری مالیاتی 
از سوی متقاضی ابزار پرداخت شده است و تمامی پایانه های 
تعریف شــده از آن تاریخ به بعد دارای کد رهگیری مالیاتی 
هســتند. این فرآیند در حال حاضر به صورت خودکار انجام 

می شود.
بنابر این گزارش، همان گونــه که موعد اجرای قانون جدید 
چک از زمســتان سال گذشــته به ابتدای سال 1۴00 تغییر 

یافت، بانک مرکزی جمهوری اســلامی ایران نیز با ملاک 
قرار دادن ایــن موعد جدید، اجرای قانــون را از موعد اول 

فروردین سال 1۴00 آغاز کرده است.
پیامد شروع اجرای قانون جدید چک تا پایان اردیبهشت ماه 
سال جاری، نخست اینکه تعداد چک های صیادی ثبت شده 
در ســامانه پیچک به یک میلیون فقره رسیده است. نسبت 
چک هـــای برگشتی به وصولی در سامانه پیچک از ابتدا تا 
٢6 اردیبهشت سال جاری حدود ۹ درصد بوده که در مقایسه 
با دوره مشــابه در ســالهای ۹8 و ۹۹ کاهش داشته است. 
همچنین طی اردیبهشت ماه گذشــته بالغ بر 1٢,٢ میلیون 

برگه چک صیادی صادر شده است.

معاونــت فناوری های نوین بانک مرکزی در توضیح ســایر 
اقدامات مرتبط با حوزه شــفافیت تراکنش های بانکی اعلام 
کرده اســت: بانک مرکــزی جمهوری اســلامی ایران در 
راستای شفافیت هرچه بیشتر تراکنش های بانکی 50 پروژه 
مختلف را در دست اجرا دارد. یکی از این پروژه ها، راه اندازی 
سامانه نهاب است که با عملیاتی شدن آن تراکنش هایی که 
هویت صادرکننده یــا دریافت کننده وجه طی آن ها نامعلوم 
هستند، انجام نمی گیرند و ناموفق خواهند بود. سامانه نهاب، 
سامانه ای یکپارچه حاوی اطلاعات هویتی مشتریان است که 
تخصیص شماره شناســایی منحصر به فرد برای هر یک از 

افراد جامعه را در شبکه بانکی میسر می سازد.
در حال حاضــر اگر اطلاعات هویتی صاحب یک حســاب 
بانکی در سامانه نهاب ثبت نشده باشد، تراکنش های ساتنا 
و پایا از مبدا آن حســاب برگشت می خورد و صاحب حساب 

قادر به ثبت یا تایید چک در سامانه صیاد نیست.
با این اقدام، تعداد حساب هایی که کد یا شناسه ملی صاحب 
حســاب در سامانه نهاب ثبت نشــده است به شدت کاهش 
پیدا کرده اســت و به کمتر از یک دهم درصد رسیده است. 
به زودی و در مرحله نهایی این پروژه، انجام تراکنش بدون 

هویت در تمام شبکه بانکی ممنوع خواهد شد.  
با اشاره به توضیحات بالا و با در نظر گرفتن مجموع اقدامات 
انجــام گرفته و در حال انجــام می توان گفت بانک مرکزی 
جمهوری اســلامی ایران توانسته است بخش قابل قبولی از 
وظائف قانونی محول شــده را در موعد مقرر و بدون ایجاد 
تشویش برای کاربران خدمات بانکی و پرداخت الکترونیکی 
عملیاتی کنــد و تلاش دارد باقی مانده موارد را نیز در زمان 

تعیین شده تکمیل کند.

بانک مرکزی با ســفارش فروش اوراق مالی اسلامی چهار 
بانک و یک موسسه اعتباری برای کاهش نقدینگی موافقت 

نکرد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از بانک مرکزی، 
به دنبال اطلاعیه چهارم خرداد 1۴00 مبنی بر برگزاری حراج 
خرید مدت دار اوراق مالی اسلامی دولتی در عملیات بازار باز، 
چهار بانک و یک موسســه اعتباری، سفارش فروش اوراق 
مالی اسلامی دولتی در قالب توافق بازخرید )ریپو( را تا مهلت 
تعیین شــده و در مجموع به ارزش 63.٢ هزار میلیارد ریال از 
طریق سامانه بازار بین بانکی به بانک مرکزی ارسال کردند.

براســاس این گزارش با توجه بــه پیش بینی بانک مرکزی 
از وضعیــت نقدینگــی در بازار بین بانکــی، موضع عملیاتی 
بانــک مرکزی در این هفته کاهش نقدینگی بود. از این رو، 
بانک مرکزی با سفارش های ارسال شده بانک های متقاضی 

موافقت نکرد.

 از ســوی دیگر، معاملات مربوط به ســر رسید قراردادهای 
توافــق بازخرید دو هفته قبل بــه ارزش ٢8.1 هزار میلیارد 

ریال، امروز )10 خردادماه( انجام شد.
براســاس اعلام بانک مرکزی علاوه بر عملیــات بازار باز، 
در هفتــه منتهی به 10 خرداد امســال، هیچ  یک از بانک ها 
و موسســه های اعتباری از اعتبارگیــری قاعده مند )توافق 

بازخرید( استفاده نکردند. 
بانک هــا و موسســه های اعتباری غیربانکــی می توانند در 
روزهای شنبه تا چهارشنبه از اعتبارگیری قاعده مند )دریافت 
اعتبار با وثیقه از بانک مرکزی( مشروط به در اختیار داشتن 
اوراق مالی اســلامی دولتی و در قالب توافق بازخرید با نرخ 

سود سقف دالان )٢٢ درصد( استفاده کنند.
 همچنین در هفته منتهی بــه 10 خرداد ٢3.٢ هزار میلیارد 
ریال اوراق مالی اســلامی دولتی متعلــق به بانک مرکزی 

توسط کارگزاری این بانک در بازار ثانویه فروخته شد.

براســاس این گزارش بانک مرکــزی در چارچوب مدیریت 
نقدینگــی مورد نیاز بازار بین بانکی ریالی، عملیات بازار باز را 

به صورت هفتگی اجرا می کند.
موضع عملیاتی این بانک )خرید یا فروش از طریق ابزارهای 
موجود( بر اســاس پیش بینــی وضعیت نقدینگــی در بازار 
بین بانکی و با هدف کاهش نوســانات نــرخ بازار بین بانکی 
حول نرخ هدف، از طریق انتشــار اطلاعیه در ســامانه بازار 
بین بانکی اعلام می شود. متعاقب اطلاعیه مزبور، بانک ها و 
موسسه های اعتباری غیربانکی می توانند در راستای مدیریت 
نقدینگی خود در بازار بین بانکی، نسبت به ارسال  سفارش ها 
تا مهلت تعیین شده از طریق ســامانه بازار بین بانکی اقدام 

کنند.
به گزارش ایرنا در عملیات بازار باز، ســه عضو نقش اصلی 

دارند؛ بانک مرکزی، دولت و بانک ها.
در این بازار، بانک ها در پایان هر روز به دنبال کنترل میزان 

نقدینگی خود بوده که در صورت داشتن کسری باید به دنبال 
تزریق پول باشــند و در صورت داشتن مازاد ذخایر، باید آن 

را تعدیل کنند.
نقش بانک مرکزی در این بازار این است که به عنوان عضو 
و مدیر بازار، مســوول اجرای امور اســت با خرید و فروش 
اوراق قرضــه دولتی در بازار آزاد اقدام به کنترل نقدینگی در 
سیستم بانکی می کند و هم زمان با این عمل، رشد اقتصادی 

و کنترل تورم را نیز پیش می برد.
تا پیــش از این بانک های کشــور برای کنتــرل و تعدیل 
نقدینگی خود به بازار بین  بانکی مراجعه کرده و بر اســاس 
نرخ سود بازار بین بانکی اقدام به تقاضا یا عرضه ذخایر خود 
می کردند. اگر بانکی با کسری ذخایر مواجه بود با مراجعه به 
بازار بین بانکی بــا تقاضای افزایش ذخایر، از بانک مرکزی 

تسهیلات گرفته و به این نهاد بدهکار می شد.

عرضه مرغ با قیمت مصوب
نایب رئیس کانون انجمن صنفی مرغداران گوشــتی گفت: مرغداران مرغ هایشان را با نرخ 
مصوب عرضه می کنند اما اینکه همین مرغ ها با قیمت مصوب به دســت مردم نمی رسد 
نشــان دهنده این است که در مسیر کشتارگاه تا واحدهای صنفی قطعا تخلف و سودجویی 

رخ می دهد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، حبیب اسدالله نژاد در پاسخ به اینکه چرا 
قیمت مرغ همچنان رو به افزایش اســت، گفت: در حال حاضر مرغداران مرغ هایشان را با 
قیمت مصوب یعنی 1۷هزار و 100 تومان درب کشــتارگاه تحویل می دهند و این موضوع 
برای ما نیز جای ســوال دارد که در کشتارگاه و بعد از آن چه اتفاقی می افتد که قیمت مرغ 

افزایش می یابد؟
وی ادامه داد: البته ممکن است برخی از مرغداری ها با توجه به توافقات خود با کشتارگاه ها 

500 تومان به قیمت مرغ اضافه کنند ولی این مقدار هم باعث گرانی مرغ نمی شود.
نایب رئیس کانون انجمن صنفی مرغداران گوشتی اضافه کرد: نباید مرغ در بازار برای مصرف 
کنندگان بیش از نرخ مصوب ٢۴هزار و ۹00 تومان عرضه شــود. اگر در جایی بیش از نرخ 
مصوب مرغ فروخته می شود مصداق بارز گرانفروشی است و لازم است دستگاه های نظارتی 

برخوردهای لازم را انجام دهند.
وی با بیان اینکه بایســتی نظارت های بیشتری از کشتارگاه تا واحدهای صنفی فروش مرغ 
صورت بگیرد، گفت: قیمت تمام شده فعلی مرغ بیشتر از قیمت مصوب است، زیرا هزینه مولفه 
های تولید افزایش یافته است.  اما تولیدکنندگان شرایط را تحمل کرده اند و با وجود ضرر و 
زیان، مرغ هایشــان را با همان قیمت مصوب وارد بازار می کنند. اینکه همین مرغ با قیمت 
مصوب به دســت مردم نمی رسد نشان می دهد که در مسیر کشتارگاه تا واحدهای صنفی 

قطعا تخلف و سودجویی رخ می دهد.

صدور کارت های بانکی زیاد شد
بیش از 3۹5 میلیون و ٢5۹ هزار عدد انواع کارت بانکی تا پایان فروردین سالجاری در کشور 

صادر شده است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، تا فروردین سالجاری معادل درصد 3۹5 
میلیون و ٢5۹ هزار و 161 عدد کارت بانکی در قالب کارت برداشت، اعتباری، هدیه و کارت 
پول الکترونیک توســط شبکه بانکی کشور صادر شده که نسبت به تعداد کارت های بانکی 

صادر شده تا پایان اسفند سال گذشته افزایش یافته است.
بررسی آمار بانک مرکزی نشان می دهد که بانک ملی ایران با صدور بیش از ۷8 میلیون عدد 

انواع کارت بانکی در رده نخست صدور انواع کارت بانکی قرار دارد.
بر اســاس گزارش اداره نظام های پرداخت بانــک مرکزی تا پایان فروردین ماه بالغ بر ٢61 
میلیون و 16۷ هزار و 1۴1 عدد کارت بانکی از نوع برداشــت در شبکه بانکی صادر شده که 
بانک ملی ایران با تعداد ۴5 میلیون و  103 هزار و 55۹ عدد کارت، بیشــترین صدور کارت 

برداشت در میان بانک ها و موسسات مالی و اعتباری کشور را داشته است.
بانک های صادرات، ملت و سپه در رده های بعدی قرار دارند و بانک خاورمیانه کمترین تعداد 
کارت برداشت را در شبکه بانکی صادر کرده است.همچنین تا پایان فروردین ماه امسال بالغ 
بر پنج میلیون و ٢۷6 هزار و 66۷ عدد کارت بانکی از نوع اعتباری در شــبکه بانکی صادر 
شده که بانک ملت با تعداد یک میلیون و 3۴5 هزار و 1٢ عددکارت، بیشترین صدور کارت 
اعتباری در میان بانک ها و موسسات مالی و اعتباری کشور را داشته است.علاوه براین، آمار 
بانک مرکزی نشــان می دهد 1٢6 میلیون و 8٢۹ هزار و 568 عدد کارت خرید یا هدیه در 
سطح کشور توسط شبکه بانکی صادر شده که بانک ملی ایران با صدور 3٢ میلیون و ۴۴3 
هزار و ٢58 عدد کارت هدیه در رتبه نخست این جدول قرار گرفته و پس از آن نیز بانک های 
پارسیان و ملت قرار دارند.طبق این گزارش، حدود یک میلیون و ۹85 هزار و 8۷۷ عدد کارت 
پول الکترونیک نیز توسط بانک ها و موسسات مالی و اعتباری در دوره مورد بررسی صادر شده 

که عمده بازار کارت پول الکترونیک در اختیار بانک ملت است.

ارز ترجیحی دامن صادرات شیرخشک 
صنعتی را گرفت

رئیس انجمن تولیدکنندگان شیرخشک صنعتی با بیان اینکه بیش از 30 هزارتن شیرخشک 
در کشور دپو شده است، گفت:روی صادرات یک تریلی شیرخشک، دولت ۴00 میلیون تومان 

مابه التفاوت دریافت می کند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از خبرگزاری مهر، سیاوش سلیمی با بیان اینکه 
در زمینه شیرخشــک صنعتی نیز با مازاد تولید مواجه هســتیم، گفت: حدود دو ماه است که 
دولت روی صادرات شیرخشک تعرفه 16 هزار تومانی اعمال کرده که این تعرفه در شرایط 

کنونی عملیاتی نیست.
وی با بیان اینکه بیش از 30 هزارتن شیرخشک در کشور دپو شده است، افزود: روی صادرات 
یک تریلی شیرخشک، دولت ۴00 میلیون تومان مابه التفاوت دریافت می کند و کاهش نرخ 
ارز موجب شده که صادرات صرفه نداشته باشد ضمن اینکه کشورهای همسایه نیز وضعیت 
ما را رصد می کنند و می دانند که با مازاد مواجه هســتیم بنابراین خرید نمی کنند تا قیمت را 

پایین تر بیاورند.
این فعال بخش خصوصی با بیان اینکه انجمن ما به دنبال رفع تنگناها و موانع تولیدی برای 
تولیدکنندگان شیرخشک صنعتی است، گفت: در این راستا اقدامات بسیار زیادی انجام شده 

که پیگیری تسهیل صادرات مهم ترین آنها است.
ســلیمی با بیان اینکه تاجران به ســختی اقدام به بازاریابی برای محصولات خود می کنند، 
تصریح کرد: اقدامات غیرکارشناســانه منجر به از دست رفتن بازارهای هدف و سرخوردگی 
صادرکنندگان می شود در نتیجه این امر بر روی تولیدکنندگان و دامداران نیز تأثیرگذار است.

ســلیمی با اشاره به اینکه دولت به بهانه تخصیص ارز ۴٢00 تومانی برای واردات نهاده های 
دامی، برای صادرات شــیر خشــک مانع ایجاد می کند؛ اضافه کــرد: با توجه به چالش های 
تخصیص ارز ۴٢00 تومانی برای واردات، ما کاملًا موافق حذف این ارز هســتیم و دولت در 

ازای حذف آن از واردات کالاها، اجازه صادرات بدهد تا بازار به تعادل برسد.

تولید ۶.۵ میلیون بشکه نفت در دستور کار 
دولت آینده

وزیر نفت بر ضرورت افزایش تولید نفت ایران تأکید کرد و گفت: به نظرم هر دولتی بر ســر 
کار آمد باید تولید روزانه 6 میلیون و 500 هزار بشــکه نفت را جزو نخستین برنامه های خود 

قرار دهد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از وزارت نفت، بیژن زنگنه، امروز )دوشنبه، دهم 
خردادماه( در آئین امضای تفاهم نامه انجام مطالعات توســعه میدان آزادگان و آغاز عملیات 
اجرایی طرح نگهداشــت تولید گاز میدان های هما، وراوی و تابناک با تأکید بر افزایش تولید 
نفت ایران، گفت: ما به راحتی می توانیم به تولید روزانه 6 میلیون و 500 هزار بشکه نفت دست 
یابیم و این رقم هدف عجیب و غریبی نیســت، این واقعیتی است که بعضی ها نمی خواهند 
آن را بپذیرند و مرتب علیه آن کار می کنند.وی افزود: به نظرم هر دولتی بر سر کار آمد باید 
رساندن مقدار تولید نفت به رقم روزانه 6 میلیون و 500 هزار بشکه را جزو نخستین برنامه های 
خود قرار دهد، این مهم افزون بر ایجاد اشــتغال، صنایع ایران را فعال و در عین حال قدرت 

امنیتی ایجاد می کند.
وزیر نفت با اشاره به اینکه در سیاست کلی نظام در زمینه انرژی که در سال 13۷۹ از سوی 
مقام معظم رهبری ابلاغ شــد، بر افزایش ظرفیت تولید صیانت شده نفت متناسب با ذخایر 
موجود و برخورداری کشــور از افزایش قدرت اقتصادی و امنیتی و سیاسی  تأکید شده است، 
تصریح کرد: نفت فقط قدرت اقتصادی نیســت، نفت قدرت امنیتی و سیاســی کشور را بالا 

می برد.

خبر

بررسی وعده های اقتصادی کاندیداهای ریاست جمهوری؛

ماشینی که در سرازیری ترمز بریده است!
بــه عقیده کارشناســان 
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حــوزه اقتصــاد بهبود 
اقتصادی  وضعیــت 
مسائل  به  تنها  کشور 
سیاســی و بین المللی 
مرتبط نیست و مشکلات 
ساختاری اقتصاد ایران را 
میتوان با مدیریت صحیح 
به سمت و سوی درست 

هدایت کرد.
هرچند آنچه که از شواهد 
امر پیداست در سال های اخیر موضوع تورم 
افسارگســیخته به دلیل شوک های ارزی و 
رشد نقدینگی بوده اما از تاثیر تورم بر تقاضا 
به شکل کاهش قدرت خرید مردم نمی توان 
چشم پوشــید چراکه بی شک بخشی از آن 

از مدیریت اقتصادی کشور نشات می گیرد.
بدون تردید در شــرایط فعلی مردم به دنبال 
دولتب هســتند که در گام نخست وضعیت 
اقتصاد و بالتبع معیشــت را ســامان بخشد 
و به طــور قطعی انضباط مالــی و اصلاح 
نظام بودجــه را مد نظر قــرار دهد. در این 
بــا یک کارشــناس  خصوص بــه گفتگو 
اقتصــادی پرداختیم تا وعده های اقتصادی 
کاندیداهای ریاست جمهوری دولت بعدی را 

مورد بررسی قرار دهیم.
تعرض قدرت ها عامل مشکلات اقتصادی 
یک کارشــناس اقتصادی و استاد دانشگاه 
در کشــور  اقتصادی  اشــتباهات  می گوید: 

ما زیاد اســت، که عامــل اصلی آن تعارض 
قدرت های سیاسی با یکدیگر است.

نیکو اقبال در گفتگــو با »صبح امروز« بیان 
می کند: اگر همبســتگی مشــترکی بین قوا 
ایجاد شــود و درســایه آن تمــام نیروها و 
قدرت های موجود کشــورمان در راه رسیدن 
به اهداف آینده متحد شوند، می توانیم نتایج 

خوبی را به دست آوریم.
عدم موفقیت سیستم یارانه ای

وی در خصــوص وعده اقتصادی محســن 
رضایــی مبنی بــر افزایش یارانــه به ۴50 
ابراز می کند: در هیچ کجای علم  هزارتومان 
اقتصاد، یارانه نمی تواند به صورت بلند مدت 
و حتی میان مدت موفقیت آمیز باشد، و شاید 
تنهــا در کوتاه مدت بــرای اصلاح وضعیت 
معیشــتی گروه های به خصــوص این کار را 

انجام دهند.
این مدرس دانشگاه در ادامه می گوید: وقتی 
که مشــکلات به طور ریشــه ای حل نشود، 
پرداخت یارانه راه حل اساســی نخواهد بود. 
قــدرت خرید یارانــه ۴50 هــزار تومانی با 
تورم 50 درصدی نصف می شــود، همچنین 
یارانه ای که به مرور زمان آب شود تنها یک 

راه حل موقت است.
وی تصریــح می کند: زمانــی یارانه به تمام 
افراد داده می شــد، اما موضوع این است که 
باید به گروه خاصی اختصاص داده شــود و 
اگر توانایی اجرای این کار را ندارند نباید آن 
را انجام بدهند. افزایش یارانه قدرت خرید را 

بالا می برد، اما اگر عرضه کل بالا نردو، تورم 
۴0 تا 50 درصدی ســال های سال همراه ما 

خواهد بود .
اشتباهی به نام اصلاح بورس

نیکو اقبــال در خصوص وعده امیرحســین 
قاضی زاده هاشمی مبنی بر اصلاح سه روزه 
بورس عنوان می کند: این کار خطای بزرگی 
اســت؛ بورس آیینه تمام نمای اقتصاد یک 
کشــور بوده که گناهی ندارد، زیرا تصویری 
از واقعیات اقتصادی یک کشــور را منعکس 

می کند.
عدم نیاز بورس به اصلاح 

وی با بیان اینکه »بورس نیاز به اصلاح ندارد، 

آنچه که به اصلاح نیاز دارد اقتصاد کشــور 
اســت« توضیح می دهد: اگر شــاخص های 
اقتصادی رو به پیشــرفت برود، رشد در سایه 
سرمایه گذاری، بهبود تکنولوژی و بهره وری  
ایجاد می شود و به تبع آن بورس نیز می تواند 

رشد پیدا کند.
نقش تجربه در موفقیت

این کارشــناس اقتصــادی در مورد وظایف 
رئیس جمهــور بعدی برای نجــات اقتصاد 
مطــرح می کنــد: تجربه عامــل مهمی در 
ارزیابی موقعیت ها و پیش بینی آینده به شمار 
می آید، روســای جمهور قبلی نتوانســته اند 
نتایج مهمی را به ثبت برسانند، در نتیجه فکر 

می کنم این روند ادامه پیدا کند.
ایــن کارشــناس اقتصادی می گویــد: اگر 
اوضــاع و احوال به ســمتی حرکت کند که 
تحرکی در جامعه به وجــود بیاید، یا حاصل 
بر آیند مولفه های قدرت جهت تحقق اهداف 
اقتصادی هم جهت شــوند شاید بتوان کمی 

امیدوار بود.
مقایسه رده اسمی وحقیقی رئیس جمهور 
نیکو اقبال ادامه می هد: اگر مدیران ســطح 
بالای کشور و نهاد های پر قدرت با یکدیگر 
هم سو نشوند، رئیس جمهور آینده نمی تواند 
موفقیتی را به دست آورد. وقتی نگاه می کنیم 
می بینیم که رئیس جمهور تنها به طور اسمی 
و در قانون اساســی قدرت دوم است، اما انر 
نیروهای حاکم در کشــور را مقایسه کنیم، 

به نظر می آید در رده سوم و چهارم باشد.

کاهش توانمندی های رئیس جمهور 
این مدرس دانشــگاه با اشــاره بــه اینکه 
»تعارضاتی کــه در زمینه هــای اقتصادی، 
سیاسی، فکری و عقیدتی وجود دارد، موجب 
کندی حرکت کشور می شود« اظهار می کند: 
ممکن اســت توان مندی های رئیس جمهور 
آینده از ســایرین کمتر باشد، زیرا روند هایی 
که  در گذشــته وجود داشــته، اســتقرار و 
اســتحکام یافته، و حتی ممکن اســت یک 
رئیــس جمهــور نتواند مدیر یــک بانک یا 
ســازمان را عوض کند، به خصوص اگر سایر 

قوا نیز با وی همکاری نکنند.
مطبوعات قوه چهارم دموکراسی 

نیکواقبــال تبیین می کنــد: مطبوعات آزاد 
قــوه چهارم یک دموکراســی هســتند، که 
می تواننــد با انتقاد از خطا هایی که در جامعه 
رخ می دهد، کاری کنند که اداره ســازمان ها 
روی یک روال قانونی بیفتد و هرکسی نتواند 
با سوء اســتفاده مالی هر کاری که می خواهد 

انجام دهد.
اقتصاد در سرازیری و بدون ترمز 

این کارشــناس اقتصادی و اســتاد دانشگاه 
تهران در پایــان می گوید: اکنون شــرایط 
به گونه ای شده که کسی نمی تواند به اقتصاد 
کمک کند و مانند ماشــینی شده است، که 
ترمز آن در سرازیری بریده است. امیدواریم 
که رئیــس جمهور آینــده بتواند نقش خود 
را به خوبــی ایفا کند، در غیــر این صورت 

دست آوردی نخواهیم داشت.

اکنون شرایط به گونه ای 

شده که کسی نمی تواند به 

اقتصاد کمک کند و مانند 

ماشینی شده است، که ترمز 

آن در سرازیری بریده است. 

امیدواریم که رئیس جمهور 

آینده بتواند نقش خود را به 

خوبی ایفا کند، در غیر این 

صورت دست آوردی نخواهیم 

داشت
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رییس سازمان حج: 

وضعیت اعزام زائران به حج مشخص 
نیست

رئیـس سـازمان حـج گفـت: وزارت حـج عربسـتان تاکنـون به صـورت شـفاف و قطعی 
درمـورد حـج آینـده اظهارنظـر نکـرده اسـت وهمچنـان کشـورهای اسـلامی در انتظـار 

روشـن شـدن تکلیـف حج هسـتند.
پایـگاه اطـلاع رسـانی حج نوشـت: علی رضا رشـیدیان در نشسـت روز گذشـته شـورای 
برنامه ریـزی و هماهنگـی بعثـه مقـام معظـم رهبـری و سـازمان حـج و زیـارت بـا بیان 
اینکـه »وزارت حـج عربسـتان تاکنـون بـه صـورت شـفاف و قطعـی درمـورد حـج آینده 
اظهارنظـر نکـرد« اظهـار کـرد: وزارت حج عربسـتان تاکنـون به صورت شـفاف و قطعی 
درمـورد حـج آینـده اظهارنظـر نکـرده اسـت و همچنـان کشـورهای اسـلامی در انتظار 

روشـن شـدن تکلیف حج هسـتند.
وی همچنیـن بـا اشـاره بـه اینکه سـازمان حـج و زیـارت بـرای راه اندازی محدود سـفر 
بـه عتبـات عالیـات در قالـب کاروان هـای زیارتی تحت پوشـش این سـازمان و با رعایت 
موازیـن و دسـتورالعمل های بهداشـتی آمادگی دارد، خواسـتار آن شـد کـه موضوع صدور 
مجـوز مراجـع ذی ربـط بـرای اینگونه سـفرها همچنـان از طریـق نماینده ولـی فقیه در 

امـور حـج و زیارت پیگیری شـود.

معاون حقوقی آموزش و پرورش پاسخ داد:

مدارس از مهر حضوری می شوند؟
معـاون حقوقـی و امور مجلـس آموزش و پـرورش برگزاری حضـوری کلاس های درس 

در مهـر مـاه سـال آینده را منـوط به واکسـینه کردن معلمان دانسـت.
مهـر نوشـت: قاسـم احمـدی لاشـکی در بازدیـد از حوزه هـای امتحانـی پایـه نهـم و 
دوازدهـم شـهر سـنندج اظهـار کرد: براسـاس مصوبه شـورای معاونـان وزارتخانـه، مقرر 
شـد کـه معاونـان وزیـر در بازدیـد از حوزه هـای آزمونـی در اسـتان ها، آخریـن وضعیـت 
امتحانـات حضـوری و نحوه برگـزاری امتحانات پایه هـای نهم و دوازدهـم را رصد کنند.

ایـن مقـام مسـئول در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه آیـا کلاس هـای درس در مهر مـاه به 
صـورت حضـوری برگـزار می شـود؛ گفت: در نشسـت سـتاد ملـی مبـارزه با کرونـا وزیر 

محتـرم پیشـنهاد واکسـینه کـردن معلمـان تـا قبـل از مرداد مـاه را ارائـه کرد.
وی بـا بیـان اینکـه »دائـر بـودن کلاس هـا بـه صـورت حضـوری بسـیار مهـم اسـت« 
تصریـح کـرد: اگـر کلاس هـا بـه صـورت حضـوری برگـزار شـود، میـزان آسـیب ها بـه 
حداقـل خواهـد رسـید و پیش بینی شـود بـرای مهرماه سـال آینده اگر سـتاد ملـی کرونا 

اجـازه دهـد کلاس هـا بـه صـورت حضـوری برگزار شـود.
لاشـکی برگـزاری حضـوری کلاس هـای درس در مهـر مـاه سـال آینـده را منـوط بـه 
واکسـینه کـردن معلمان دانسـت و خاطرنشـان کرد: تمـام توان ما بر این اسـت که همه 
معلمـان را تـا پایـان مـرداد مـاه واکسـینه کـرده تـا کلاس هـا را در مهر ماه بـه صورت 

حضـوری برگـزار کنیم.

قاتل دو محیط بان زنجانی شناسایی و 
تحویل مراجع قضایی شد

رئیـس پلیـس آگاهـی فرماندهـی انتظامـی اسـتان زنجـان گفـت: قاتـل دو محیط بـان 
شـهید زنجانـی توسـط پلیس آگاهی اسـتان زنجـان شناسـایی و تحویل مراجـع قضایی 

. شد
مهـر نوشـت: جعفـر رحمتـی با بیـان اینکـه »در بررسـی های آکادمیـک و اثباتـی پلیس 
آگاهـی مشـخص شـد کـه یکی از مظنونـان به قتـل محیط بانـان زنجانی، قاتـل و دیگر 
دسـتگیر شـده  ایـن حادثـه نقشـی در قتـل محیـط بانـان زنجانی نداشـته اسـت« اظهار 
کـرد: بـا بررسـی اسـلحه شناسـی، میدانی، بازسـازی صحنـه ی قتـل، و نتایـج اعترافات 
مظنونـان، عامـل اصلـی قتـل محیـط بانـان شناسـایی شـد، در صورتـی کـه خانـواده ی 
محیـط بانـان شـهید رضایـت ندهنـد با حکـم قضائـی قاتل به قصـاص محکـوم خواهد 

. شد
رئیـس پلیـس آگاهـی زنجـان بـا بیـان اینکـه »1۷ فروردیـن امسـال، در منطقـه فیلـه 
خاصـه ی زنجـان در درگیـری شـکارچیان غیرمجـاز بـا محیـط بانـان دو محیـط بـان 
زنجانـی بـه شـهادت رسـیدند« گفـت: میکائیـل هاشـمی ۴٢ سـاله و مهـدی مجلل 3۴ 
سـاله کـه در راه حفاظـت از حیـات وحـش و حفاظت از محیط زیسـت به فیض شـهادت 

رسیدند.
بـه گفتـه رحمتـی مظنونـان اصلـی شـهادت محیـط بانـان زنجانی بـا تلاش پلیـس، در 
کمتـر از 1٢ سـاعت دسـتگیر شـدند. گفتنـی اسـت از مظنونان دو دسـتگاه خـودرو، چند 

قبضـه اسـلحه، تعـدادی فشـنگ و مقادیـری گوشـت آهو کشـف و ضبط شـد.

جلوگیری از ورود ۱۳ هزار پرونده به دیوان 
عدالت اداری با افزایش مرخصی زایمان

رئیـس دیـوان عدالـت اداری گفـت: دولـت مصوب کرد مـدت مرخصی زایمـان با حقوق 
۹ مـاه باشـد کـه اجـرای آن از ورود 13 هـزار پرونده به دیـوان جلوگیـری می کند.فارس 
نوشـت: حجت  الاسـلام والمسـلمین محمـد مصدق در جلسـه شـورای عالی قـوه قضاییه 
دربـاره میـزان مرخصـی زایمان بانوان شـاغل بین 6 و ۹ مـاه با پیگیری هـای این دیوان 
خبـر داد و اظهـار کـرد: دولـت مصوب کرد مـدت مرخصی زایمـان با حقوق ۹ ماه باشـد 
کـه اجـرای آن از ورود 13 هـزار پرونـده به دیـوان جلوگیـری می کند.وی افـزود: بر این 
اسـاس دسـتگاه  های اجرایـی مکلف هسـتند بـا توجه به مصوبـه هیات وزیـران مرخصی 
زایمـان را ۹ ماهـه محاسـبه کـرده و بـر این اسـاس برای الزام دسـتگاه ها بـا اجرای این 

قانونـی، نیـازی برای مراجعه به شـعب دیـوان عدالت اداری وجـود ندارد.

آمار ابتلا به تب مالت در فاروج از میانگین 
کشوری بالاتر است

معـاون بهداشـتی دانشـگاه علـوم پزشـکی خراسـان شـمالی آمـار ابتـلا بـه تب مالـت در 
فـاروج را بالاتـر از میانگیـن کشـوری دانست.ایسـنا نوشـت: افشـین دلشـاد با بیـان اینکه 
»سـال گذشـته تعـداد مـوارد ابتلا به تـب مالت در شهرسـتان فـاروج 53 نفر گزارش شـد 
کـه شـاخص بـروز بیمـاری 108,5 در صـد هـزار نفـر اسـت« اظهار کـرد: در شهرسـتان 
فـاروج بـا توجـه به بافت روسـتایی آن و دامـدار بودن اکثرمـردم، موارد تب مالت هرسـاله 
بالاتـر از حـد انتظـار کشـوری اسـت. بیماری تـب مالت از بیماری های مشـترک انسـان و 
دام بـوده کـه بـه عنـوان بیمـاری هـزار چهره مطرح شـده اسـت و هرسـاله تعـداد زیادی 
از مـردم را گرفتـار مـی کنـد.وی ضمـن تاکیـد بـر رعایت نـکات لازم برای کاهـش تعداد 
مـوارد ابتـلا بـه بیمـاری، بیـان کـرد: واکسیناسـیون دام هـا توسـط سـازمان دامپزشـکی، 
ایجـاد محـل زندگی سـالم و جداسـازی محـل زندگی دام از محل سـکونت افـراد از جمله 
مـواردی اسـت کـه دامـداران بایـد بـه آن توجـه کنند.به گفته دلشـاد، جوشـاندن شـیر به 
مـدت 3 تـا 5 دقیقـه پـس از رسـیدن بـه نقطه جـوش و غـل زدن، نگهداری پنیـر در آب 
نمـک 1۷ درصـد بـه مـدت 3 مـاه، خرید گوشـت های مـورد تایید شـده دامپزشـکی و از 

مراکـز مجـاز از نـکات لازم بـرای جلوگیـری از ابتـلا بـه بیمـاری تب مالت اسـت.

خبر

رئیس سازمان جنگل های مطرح کرد:

بیابانی شدن حدود ۲ میلیون هکتار از اراضی کشور 

مسئول مطالعات بالینی واکسن کوو ایران برکت:

افراد در صورت تزریق واکسن کرونا احساس قدرت نکنند

رییس ســازمان جنگل ها با اشــاره به اینکه متاســفانه 
پدیده فرونشســت زمین در ایران کمتر مورد توجه قرار 
می گیرد، گفت: در برخی عرصه های کشــور بین 10 تا 

30 سانتیمتر در سال فرونشست دارند.
ایسنا نوشت: مســعود منصور در نشستی که در سازمان 
جنگل ها برگزار شد، با اشــاره به اینکه ما در کشور 15 
میلیون هکتار جنــگل و 83 میلیون هکتار مرتع داریم، 
اظهار کرد: حدود ٢ میلیون هکتار از اراضی کشــور در 
معرض بیابانی شــدن قرار دارند همچنین سالانه 15.6 

تن در هکتار فرسایش خاک در کشور داریم.

وی ادامه داد:۴50 شهر در ایران جزو نقاط پرخطر ازنظر 
وقوع ســیل هستند همچنین طی ٢0 سال اخیر بیش از 
3500 ســیل در کشور به وقوع پیوسته است. برآوردهای 
ما - که البته هنوز با قیمت روز دلار به روزرسانی نشده 
است - نشــان می دهد که هر سیل حدود ۴00 میلیارد 

ریال به کشور خسارت وارد می کند.
منصــور با بیان اینکــه »13.5 میلیون هکتار وســعت 
کانون های درمعرض فرســایش بادی در کشور است« 
اظهارکرد: علاوه بر این ها ما در ایران 10 درصد بیشتر از 
متوسط دنیا با پدیده تبخیر مواجه هستیم. دمای هوا نیز 

در کشور طی 50 سال اخیر دو درجه سانتیگراد افزایش 
پیدا کرده است.

به گفته وی، ۴0۹ دشت کشور جزو دشت های ممنوعه 
هســتند. یکی از چالش هایی که کمتر در کشــور مورد 
توجه قرار می گیرد، پدیده فرونشست زمین است. درحال  
حاضر مــا در برخی عرصه های کشــور بین 10 تا 30 

سانتیمتر در سال فرونشست زمین داریم.
منصور ادامه داد: براســاس ارزیابی های صورت گرفته 
اجــرای عملیــات آبخیــزداری و آبخــوان داری باعث 
استحصال سالانه 311 متر مکعب آب و کاهش یک تا 

دو تن فرســایش خاک می شود. طی سال گذشته حدود 
یک میلیون و ٢00 هزار هکتــار عملیات آبخیزداری و 

آبخوان داری در کشور انجام شد.
وی در بخش دیگری از این نشســت با اشاره به اینکه 
تا پایان دولت کار کاداســتر اراضی ملی به پایان خواهد 
رسید، گفت: طی شــش ماهه دوم سال به رفع ایرادات 
و اصلاحات احتمالی کاداســتر خواهیم پرداخت. گفتنی 
است طرح جایگزین جنگل های هیرکانی نیز ابلاغ شده 
اســت و از اول تیرماه فاز اول این طرح اجرایی خواهد 

شد.

حامد حســینی گفت: افراد بعد از زدن واکسن 
کرونا احساس قدرت نکنند. تا زمانی که تمامی 
افراد تحت تزریق واکسن قرار نگیرند همچنان 
احتمال ابتلای افراد به کرونا در صورت دریافت 
دو دز واکســن کرونا هم وجــود دارد. بنابراین 
ایمنی در برابر کرونا نیازمند یک اقدام همگانی 
است. افراد باید مطمئن شوند که بعد از تزریق 
دز دوم واکسن به دلیل عدم ایمنی برخی افراد 

ملاحظات ویژه را انجام دهند.
برنا نوشــت: مســئول مطالعات بالینی واکسن 
»کوو ایــران برکت« دربــاره گروه های تحت 
تزریق واکســن کرونا اظهار کرد: مبتلایان به 
کرونا در فاز ســوم تحت تزریق واکســن قرار 
نمی گیرند. کیفیت تولید واکسن در پلتفرم کشته 
شده مهمترین اقدام در غیرفعال شدن ویروس 
تکثیر یافته اســت. از ســوی دیگر به شــکل 
مناسب خالص سازی می شود. این اقدامات زیر 
نظر ســازمان غذا و دارو به شیوه سخت گیرانه 

انجام می شود.
مسئول مطالعات بالینی واکسن کوو ایران برکت 
تاکید کرد: افراد در جامعه به دلیل تبلیغات سوء 
در فضای مجازی مضطرب هستند. برخی افراد 
به اندازه کافی اطلاعات ندارند. بنده به شخصه 
براین باورم که مردم حق انتخاب دارند. اگر یک 
فرد با تمامی شــرایط خواســتار تزریق واکسن  

کرونای خارجی اســت به سلیقه او باید احترام 
می گذاریم.مسئول مطالعات بالینی واکسن کوو 
ایران برکت با اشاره به فعالیت برخی از کشورها 
برای تولید انواع واکســن کرونا، افزود: پلتفرم 

کشــته شده واکســن با تزریق عضلانی انجام 
می شود. درضمن هیچ تغییری در فرمولاسیون 
واکسن اتفاق نمی افتد. در تمامی نقاط دنیا هم 
اقدامات به این شکل  انجام می شود. در واکسن 

کوو ایران برکت هم در پلتفرم واکســن کشته 
شده دو تزریق عضلانی به فاصله ٢8 روز انجام 
می شــود. در هر مرحله تغییری در تزریق اتفاق 

نمی افتد.

افراد در صورت تزریق واکسن احساس 
قدرت نکنند

حســینی خطاب به افراد تزریق کننده واکسن 
گفت: یک نکته مهم این است که پاسخ ایمنی 
مطلوب مورد انتظار ما حــدودا دو هفته بعد از 
تزریق دوم اتفــاق می افتد. بنابراین افراد بعد از 
زدن واکسن کرونا احساس قدرت نکنند. نکته 
دیگر این اســت که واکسیناسیون یک فرآیند 
شخصی برای ایمنی افراد در برابر کرونا و یک 

فرآینده اجتماعی است.
به گفته او تا زمانی که تمامی افراد تحت تزریق 
واکســن قرار نگیرند همچنان احتمال ابتلای 
افراد به کرونا در صورت دریافت دو دز واکسن 
کرونا هم وجــود دارد. بنابراین ایمنی در برابر 
کرونا نیازمند یک اقدام همگانی است. افراد باید 
مطمئن شــوند که بعد از تزریق دز دوم واکسن 
به دلیل عدم ایمنی برخی افراد ملاحظات ویژه 

را انجام دهند.
هیچ واکسنی ایمنی صد درصدی ندارد

حسینی گفت: افراد باید بدانند که هیچ واکسنی 
ایمنی صد در صــد ندارد. بنابرایــن با تمامی 
پلتفرم های دنیا امکان بیمــاری برخی از افراد 
به رغم تزریق واکسن وجود دارد. بنابراین توجه 
به پروتکل های اجتماعــی باید در اولویت قرار 

بگیرد.

بررسی عملکرد دولت یازدهم در مورد خانواده و زنان؛

فاصله ادعا تا واقعیت!
»دروغ ممنــوع؛ خدمــات دولــت روحانی را 
وارونه ســازی نکنید« این تیتر خبری پاســخ 
معاونت زنان و خانواده ریاســت جمهوری به 
ادعاهای یک اینفوگرافی اســت. در این خبر، 
معاونت زنــان و امور خانــواده دولت یازدهم 
توضیح می دهد خدماتی که دولت آقای روحانی 
در عرصه زنان داشــته بی شــمار و قابل دفاع 
است. اگر چه که خانم ابتکار اخیرا در تعدادی 
از مصاحبه های خود بــه دفاع از عملکرد امور 
زنان و خانواده نهاد ریاست جمهوری پرداخته و 
خدمات بیشمار این نهاد را در قبال زنان توضیح 

داده است. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز« در متن خبر 
بیان شــده که دولت یازدهــم در عرصه هایی 
چون تهیــه لوایح حمایت از زنان، حضور زنان 
در ورزشــگاه ها، رفع تبعیض های جنسیتی و 
انتخاب وزیر زن اقدامات مناسبی انجام داده، اما 
برای تحقق برخی از آن ها اجازه نیافت؛ چراکه 
تحقق آن منــوط به هماهنگی با دیگران بود! 
فارغ از این موضوع که باید وعده های داده شده 
عملیاتی می شــد؛ -زیرا عده ای به دلیل برخی 
از ایــن وعده ها به دولت یازدهم روی آوردند- 
به دنبال پاســخ این پرسشیم که آیا به راستی 
وضعیت زنان و عملکرد دولت یازدهم در بهبود 
جایگاه زنان در جامعه قابل قبول و مثبت بوده 

است یا خیر؟
 مرضیح محبی، حقوقدان و فعال حقوق زنان با 
بیان این که »باید توجه داشت که طی هشت 
سال اخیر شاهد نوعی پس رفت در سیاست های 
عمومی و جاری کشور در حوزه زنان -مربوط 
به نهادهای قدرت؛ اعــم از دولت، مجلس و 
قوه قضاییه می شود- بوده ایم« به توضیح این 

شرایط می پردازد.
تبدیل مهریه به نهادی تشریفاتی و بی فایده

وی اظهار می کند: درواقع طی این هشت سال 

سیاست کلی کشــور به سمت محدود کردن 
هر چه بیشــتر زنان رفته است؛ شرایط موجود 
در دادگاه های خانواده این وضعیت را بیشــتر 
به تصویر کشــیده اند. برای مثال اعمال قانون 
نحوه اجرای محکومیت های مالی نســبت به 
مهریه متوقف شــده است؛ در نتیجه منجر به 
این شده که مهریه تقریبا به یک نهاد بی فایده 
و تشریفاتی تبدیل شــود و جز در مواردی که 
مردان اموال ثبت شــده دارند، قابل دسترسی  

باشد.
وی با بیان اینکه »همچنین از ســوی هیئت 
عمومی دیوان عالی کشور، مصوبه ای تصویب 
شد که به موجب آن امکان طرح شکایت تحت 
عنوان معامله به قصد فــرار از دین در  فرایند 
مطالبه مهریه، عملا ممکن نشــود« تشریح 
می کند: به طور کلی در طول این سال ها، فرایند 
طلاق بسیار سخت تر شده است، از سویی دیگر 
تنظیم  سیاســت های  جمعیتی،  سیاست های 
خانواده، بحث حذف مشــاوره ژنتیک و... همه 

به سمتی پیش رفته که نشان می دهد زنان به 
حاشیه رانده می شوند.

مجلس دهم نتواست مانع از ازدواج های 
زیر 13 سال شود

به گفته محبــی، تقریبا طی این چند ســال 
قانونــی به جز قانون »حمایــت از کودکان و 
نوجوانــان« که به نحوی به خانــواده مربوط 
شــده و بســیار تأثیرگذار و قابل اتکا است در 
حمایت از حقوق زنان نداشته ایم. اگرچه که در 
این زمینه تلاش هــای زیادی صورت گرفت، 
اما دستاوردی به همراه نداشت. مجلس قبلی 
حتی نتوانست مانع از ازدواج افراد زیر سن 13 

سال شود.
ساختارهای جنسیتی؛ حاکم بر نظام خانواده 

این حقوقدان با اشــاره به وجود ســاختارهای 
جنســیتی بر حقوق خانواده توضیح می دهد: 
ســاختارهای حاکم بر حقوق خانواده در ایران، 
جنسیتی هســتند؛ بنابراین کســی نمی تواند 
در این ســاختارها تغییراتــی ایجاد کند، حتی 
نماینــدگان مجلس نیز نمی توانند تغییراتی در 

این زمینه به وجود آورند.
وی در پاســخ به این پرسش برای حمایت از 
خانواده و ایجــاد تغییراتی بر قوانین موجود بر 
آن بایــد چه اقداماتی انجام داد، خاطرنشــان 
می کند: نکته مهم این است که باید تحولات 
اجتماعی در این زمینه مســیر خود را بیابند و 
جامعه، مطالباتی پیرامون این مســائل داشته 
باشــد. در این صورت است که گشودگی هایی 

به وجود می آید.
حذف نهادهای مردم نهاد طی چند سال 

اخیر
این حقوقدان ادامه می دهــد: می دانیم که در 
ابتــدای روی کار آمدن دولــت آقای روحانی 
تشــکیل نهادهای جامعه مدنی تســهیل شد 
و نتیجه آن رشــد و گســترش این نهاد بود، 

همچنیــن با افزایش ســازمان های مردم نهاد 
روبه رو شــدیم، اما در نهایــت روند جاری به 
سوی حذف همه این نهادها پیش رفت. درواقع 
این نهادها می توانســتند مطالبات مردم را به 

حاکمیت منتقل کنند.
نمی توان از مجلس فعلی انتظار داشت 

روی مسأله زنان کار کند  
وی در پاســخ به این پرسش که خانم ابتکار 
بیان کرده فراکســیون زنان در مجلس فعلی 
تمایلی برای اطــلاع از گزارش معاونت امور 
زنان در حوزه خانواده و کودکان نداشته است، 
چرا فراکسیون زنان، واکنش هایی این چنینی 
از خود نشــان می دهد؟ بیان می کند: به این 
دلیل که مبانی اعتقادی آن ها ایجاب می کند 
چنین کنند؛  نباید از مجلسی که شاکله کلی 
آن جهت گیری خاص سیاســی و اجتماعی 
اســت، انتظار داشت تا روی مسأله  زنان کار 

کند.
تغییر قوانین خانواده، بستگی به 
گفتمان های حاکم در جامعه دارد

محبی با اشاره به اینکه آینده قوانین حاکم بر 
ساختارهای خانواده به چه سمتی پیش می رود، 
توضیح می دهد: آینده این قوانین، بستگی به 
حرکت شبکه های قدرت و گفتمان های حاکم 
بر این ســاختار دارد و اینکــه زنان در کجای 
این ســاختارها قرار می گیرند. نکته مهم دیگر 
این اســت که تحولات اجتماعی و جهانی به 
کدام سمت پیش می رود. من نمی توانم با توجه 
به وضعیت فعلــی در مورد آینده اظهار نظری 
کنم، اما انتظار داریم که در آینده نیز فضا برای 
فعالیت  نهادهای مدنــی و زنان محدود بماند. 
هرچند به طــور این امر کامل قابل پیش بینی 
نیست.  شــاید اگر دغدغه های مجلس از بین 
برود و با سیاست های کلی یکدست شوند، بر 

روی برخی از مسائل زنان تمرکز کنند.

افزایش آگاهی و خودباوری زنان امروز 
جامعه   

وی با اشاره به پیشرفت آگاهی زنان و افزایش 
خودباوری آن ها بیان می کند: به نظر من زنان از 
لحاظ آگاهی و باور به خود طی چند سال اخیر 
پیشرفت بســیاری داشتند؛ ما اصلا نمی توانیم 

زن امروز را با زن 8 سال قبل مقایسه کنیم.
محبی معتقد است میزان استفاده ای که امروز 
از شروط ضمن عقد می  شود، میزان ناباوری به 
نهادی چون مهریه های بالا و افســانه ای که 
تقریبا در حال حذف شــدن از فرهنگ قانونی 
است، شیوه کنش های اجتماعی و روی آوردن 
زنان به فعالیت های اقتصادی و ... نشانگر این 
است که زنان وارد عرصه حقیقی عمل شده اند. 
ایــن حقوقــدان می افزاید: همیــن اتفاقات، 
جریان ساز بوده و شرایط را به سمتی خواهد برد 
تا تحولات جدی در حقوق زنان به وجود آید. 
ضرورت اجتماعی، فشارهای معیشتی، خشونت 
اقتصادی حاکم بر زنان امروز آنان را به تلاشی 
سخت در عرصه اجتماع فرامی خواند؛ به مقابله 
با تابوها، برافکندن سدها و موانع برای تامین 
نان کــودکان و ابقای خانــواده. درواقع زمینه 

اصلی تحولات زنان در این جا رقم می خورد.
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سیاست کلی کشور به سمت 

محدود کردن هر چه بیشتر 

زنان رفته است؛ شرایط 

موجود در دادگاه های 

خانواده این وضعیت را بیشتر 

به تصویر کشیده اند

ضرورت اجتماعی، 
فشارهای معیشتی، خشونت 
اقتصادی حاکم بر زنان امروز 
آنان را به تلاشی سخت در 
عرصه اجتماع فرامی خواند؛ 
به مقابله با تابوها، برافکندن 
سدها و موانع برای تامین نان 
کودکان و ابقای خانواده. 
درواقع زمینه اصلی تحولات 
زنان در این جا رقم می خورد
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 شناسایی قدیمی ترین بنای یادبود جنگ
 در جهان

یک گور دســته جمعی در شمال سوریه به 
عنــوان قدیمی ترین بنای یادبود جنگ در 

جهان شناسایی شد.
بــه گزارش روزنامه »صبــح امروز« و به 
نقل از روزنامه هنر چاپ لندن، نتایج یک 
پژوهش جدید نشان داد محوطه تاریخی 
موسوم به بنای یادبود سفید واقع در شهر 

تل بنات در شــمال ســوریه احتمالا قدیمی ترین بنای یادبود جنگ در سراسر جهان است. 
باستان شناســان در این تپه مصنوعی که بیش از ۴ هزار ســال قدمت دارد، به الگوهایی در 
آرایش گورها برخوردند که نشــان می دهد این گورها به اعضای یک ارتش تعلق دارند. این 
ســازه احتمالا در زمان خود نقــش یک بنای یادمان منحصربه فــرد را بازی می کرد که از 

کیلومترها دورتر نیز قابل رویت بود.
براساس گزارشی که در مجله Antiquity منتشر شده است، روشن نیست این تپه ٢٢ متری 
اولین بار چه زمانی ساخته شد اما می دانیم که در گذر قرن ها دستخوش تغییراتی شده است؛ 
این بنا در نهایت در ٢۴50 تا ٢300 سال قبل از میلاد پس از ساختن پله های جانبی به شکل 
نهایی خود درآمد و شبیه به یک هرم پلکانی شد. اسکلت 30 انسان بین 8 تا ٢0 ساله  در این 
پله ها قرار داده شدند. به علاوه گلوله های تخم مرغی سنگ اندازها و پوست حیواناتی که از 

آنها به عنوان غلاف شمشیر سربازان استفاده می شد نیز در این تپه دفن شده اند.
احتیاط و مراقبتی که درباره این اجســاد به خرج داده شده است، نشان می دهد این یک گور 
دســته جمعی از سربازان دشمن نیست و به نیروهای خودی تعلق دارد. از وضعیت اسکلت ها 
پیداســت، صاحبان آنها مدت ها قبل از دفن شــدن در بنای یادبود سفید کشته شده بودند و 
اجسادشان احتمالا بعدا از یک قبرستان یا میدان نبرد دیگر برای بزرگداشت و تکریم به این 
منطقه منتقل شــده است. این که سربازان تل بنات با چه کسی می جنگیدند مشخص نیست 
اما دو احتمال وجود دارد: آنها یا در جنگ بین قدرت های منطقه ای گرفتار شده بودند و یا در 

یک جنگ داخلی به سر می بردند.

»متری شیش ونیم«، بهترین فیلم جشنواره 
فیلم های پلیسی فرانسه 

همزمان با برگزاری اختتامیه سی وششــمین جشنواره  فیلم های تریلر و پلیسی »ریم پولار« 
فرانســه دو فیلم »متری شیش ونیم« و »کشــتارگاه« جوایز اصلی این رویداد سینمایی را به 

خود اختصاص دادند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی پروژه، ســی و ششــمین دوره 
جشنواره  فیلم های تریلر و پلیسی »ریم پولار« از ٢6 تا 30 می )5 تا ۹ خرداد( در شهر بون 

فرانسه برگزار شد.
در اختتامیه این رویداد فیلم متری شــیش ونیم به نویســندگی و کارگردانی سعید روستایی 
موفق به کســب جایزه بزرگ بهترین فیلم و جایزه منتقدان در این رویداد ســینمایی شد و 
فیلم  کشــتارگاه ساخته عباس امینی دیگر نماینده سینمای ایران هم جایزه هیات داوران را 

به خود اختصاص داد.
فیلم متری شــیش ونیم تاکنــون چند جایزه بین المللی از جمله جایــزه بهترین کارگردانی و 
بازیگــری )نوید محمدزاده( از جشــنواره فیلم توکیو و تقدیر ویژه بهتریــن فیلم بین المللی 

ازجشنواره فیلم زوریخ را کسب کرده است. 
کشتارگاه با بازی مانی حقیقی، حسن پورشیرازی، امیرحسین فتحی و باران کوثری به عنوان 

چهارمین فیلم امینی در جشنواره فجر سال قبل رونمایی شد.

اعلام شعار حج ۱۴۰۰ 
پس از بررسی های کارشناسی و تأیید نماینده  ولی فقیه در امور حج و زیارت، شعارحج 1۴00 

»حج؛ خودسازی، انسجام، اقتدار اسلامی و دفاع از مسجدالاقصی« اعلام شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از پایگاه اطلاع رســانی حج، در نشســت شورای 
برنامه ریزی و هماهنگی بعثه مقام معظم رهبری و ســازمان حج و زیارت، حجت الاســلام 
والمسلمین ســیدعبدالفتاح نواب ـ نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت و سرپرست حجاج 
ایرانی ـ ضمن تبیین محورهای شــعار حج آینده، اظهار کرد: کلیدواژه های این شعار از میان 
پیشــنهادهای دریافتی از واحدهای مختلف و پس از کار کارشناسی با عنایت به توصیه های 
مقام معظم رهبری در بیانیه گام دوم انقلاب و مسائل روز امت اسلامی و بین المللی انتخاب 

شده است.
او خودســازی را یکی از اهداف حج عنوان کرد و همبســتگی و اقتدار اســلامی را راه حل 

مهم ترین چالش های جهان اسلام دانست.
نواب با اشاره به این که در انسجام و اقتدار اسلامی به وحدت و عظمت اسلامی نیز توجه شده 
اســت، اظهار کرد: با توجه به اتفاقات اخیر در صحنه فلســطین، حج فرصت بی نظیری برای 

همفکری امت اسلامی در دفاع از مسجدالاقصی و فلسطینیان است.
همچنین علی رضا رشــیدیان ـ رییس سازمان حج و زیارت ـ با اشاره به اخبار منتشرشده در 
خصوص حج پیش  رو، بار دیگر گفت: وزارت حج عربستان تاکنون به صورت شفاف و قطعی 
درمورد حج آینده اظهارنظر نکرده است و همچنان کشورهای اسلامی در انتظار روشن شدن 

تکلیف حج هستند.
معاون وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی با بیان این که ســازمان حج و زیارت برای راه اندازی 
محدود ســفر به عتبات عالیات در قالب کاروان های زیارتی تحت پوشــش این سازمان و با 
رعایت موازین و دســتورالعمل های بهداشتی آمادگی دارد، خواستار آن شد که موضوع صدور 
مجوز مراجع ذی ربط برای این گونه ســفرها همچنان از طریق نماینده ولی فقیه در امور حج 

و زیارت پیگیری شود.

برگزاری کنسرت موسیقی ایرانی در روسیه
کنســرت موســیقی ایرانی »چشم به راهیِ همیشگی« با صدای حســین نورشرق در تاریخ 
10 و 11 خرداد امســال )31 می و اول ژوئن ٢0٢1( در ســالن های راخمانینف کنسرواتوار 

چایکوفسکی مسکو و خانه فرهنگ شهر بورووسک برگزار می شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، در این اجرا نوازندگانی چون حمید قنبری 
)ســازهای کوبه ای(، اشکان مرادی )کمانچه(، مهرداد مســعودی فرید )کمانچه( و سیاوش 
ولی پور )سنتور( در کنار دو نوازنده روس از کوارتت »آنادومینی« با نام های الکساندرا ژلواکوا 
)آلتو( و تهمینا اصلانوآ )ویلن سل( قطعاتی شناخته شده از رپرتوار موسیقی ایرانی و بعضی از 

ساخته های سیاوش ولی پور را اجرا می کنند.
در توضیح این کنســرت آمده است: »آدمی همیشه اسیر انتظار کشیدن است. ما دائماً منتظر 
چیزی هســتیم که باید در آینده ای دور یا نزدیک اتفاق بیفتد. )این که آب کتری کی جوش 

می آید و یا کی بهار از راه می رسد؟)
در این بین گذشــته هم برای ما نوعی احســاس انتظار کشیدن را بازتولید می کند. در بوران 
چشــم براهی، گاهی ما حتی فراموش می کنیم که زمان چگونه از ناکجا به ناکجا، از کنار ما 

عبور می کند و چشم به راهی ها و فهم قراردادی ما از زمان را با خود می برد.
موسیقی به نوعی تجلی انتظار کشیدن در دنیای اصوات است. موسیقی، به شکلی غیر قابل 
توضیــح ما را از ارتباط همیشــگی مان با دنیای پیرامون به همراهان و همدســتانی در روند 
ایجاد صدای موســیقایی تبدیل می کند. اصوات موســیقی نه تنها با تجربیات عاطفی ما هم 
صدا می شــوند، بلکه این تجربیات را تر و تازه تر می کنند و ما از آن تحصیل لذت می کنیم 
 و با مراجعه مکرر به خاطره  آن تجربه شنیداری، با موسیقی احساس در آمیختگی و خویشی 

می نماییم.

کافه کتاب

برگزاری وبینار شورای سیاستگذاری همایش بین المللی گفتگوی بینافرهنگی خراسان رضوی

اجرای ۱۶۲ هزار میلیارد تومان پروژه فرهنگی در کشور

وبینار شورای سیاســتگذاری همایش بین المللی 
گفتگوی بینافرهنگی خراسان برگزار شد.

به گــزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل از 
روابط عمومی فرهنگ و ارشــاد خراسان رضوی، 
دکتــر جعفر مروارید، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی خراســان رضوی در وبینار شــورای 
سیاســتگذاری همایــش بین المللــی گفتگوی 
بینافرهنگی خراســان که با حضور دکتر محسن 
جوادی، معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی برگزار شــد، گفت: قراردادهای اجرایی 
الف. همایش بین المللی گفتگوهای بینا فرهنگی 
خراســان، با محوریت میراث فرهنگی و معنوی 
خراســان، ب.طرح پژوهشــی زیارت در الهیات 
تطبیقی بین الادیان، ج. نشســتهای بین المللی 
گفت وگوی جوانان جهان اسلام، که بندهای 1 و 
٢ و 3،  تفاهم نامه است، به امضاء طرفین رسید.
این مقام مسئول اذعان داشت: بر اساس قرارداد 
بند 3 تفاهم نامه، همایش بین المللی گفتگوهای 
بینا فرهنگی خراسان، با محوریت میراث فرهنگی 
و معنوی خراســان، برگزار می شــود و اداره کل 

فرهنگ و ارشــاد اسلامی خراســان رضوی، به 
عنــوان مجری طــرح، چهار نشســت وبیناری 
به میزبانی خراســان رضوی، خراســان شمالی، 
خراسان جنوبی و گلستان با حضور شخصیتهای 
علمــی و فرهنگی از کشــورهای ترکمنســتان، 
تاجیکستان، افغانســتان و ازبکستان با همکاری 
ســازمان فرهنگی آســتان قدس رضوی برگزار 
می کند.وی در خصوص چهار نشست حوزه بین 
الملل گفت: چهار وبینار با عناوین زبان و ادبیات 
فارســی، هنر و معماری، ادیان عرفان و مطالعات 
فرهنگی و اجتماعی در خراسان، برگزار میشود که 
هر کدام دارای ریز عنوان هایی اســت و دانشگاه 
فردوســی، مدیریت وبینار زبان و ادبیات فارسی 
را به عهده دارد و ســازمان فرهنگ و ارتباطات 
خراســان رضوی، در برگزاری بیــن المللی این 

وبینارها، همکاری دارد.
وی ادامه داد: نگاه در این همایش این اســت که 
حضرت امام رضا )ع(، تنها منبع مناســک دینی 
در ایران و منطقه نیســتند، بلکــه منبع الهامات 
فرهنگــی و هنــری در تاریخ درخشــان و کهن 

ابداعــات فرهنگــی و هنری بوده انــد و از این 
جهت، تجربه های فرهنگی و هنری مشترک در 
زیست بوم خراســان، و تبادلات فرهنگی چه در 
قالب گفتگوها و چه در قالب اشتراکات فرهنگی، 
تاثیرات عمیقی بر فرهنگ مشــترک، گذاشــته 

است.
دکتر مروارید بیان کرد: بازخوانی و باز تفسیر و باز 
پیرایی این میراث، جزو اهداف این همایش است 
و در عناوین این پنل ها، این نگاه رعایت شــده 
که با توجــه به اینکه امام رضا )ع( امام گفتگوی 

ادیان و مذاهب هســتند و خراســان و مشهد به 
عنوان پایتخت فرهنگی جهان اســلام، شناخته 
شده اســت، تاثیرات این تبادلات و تاثیرگذاری 

فرهنگی  در سنت جهان اسلام، تبیین شود. 
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی خراســان 
رضوی اذعان داشــت: این به اشــتراک گذاشتن 
مجدد تجارب فرهنگی و هنری، برای نســلی که 
جوان است و دغدغه های متفاوتی دارد و نیازمند 
الگــو های معنا دار و موجه هســتند، میتواند راه 
گفتگــوی آنان را با میــراث فرهنگی و  معنوی 

شیعی  هموارتر سازد.
در این نشست، ناصر نبی زاده مدیر کل فرهنگ 
و ارشاد اســلامی خراســان جنوبی، دکتر عادله 
کشــمیری مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
گلســتان، علی بختیاری، رئیس سازمان فرهنگ 
و ارتباطات خراسان رضوی، حجت الاسلام علی 
جلائیان معاون پژوهشــی بنیــاد پژوهش های 
اسلامی آستان قدس رضوی، دکتر ساکت رئیس 
مرکز آثار، مفاخر و اســناد دانشــگاه فردوسی و 

نماینده دانشگاه فردوسی حضور داشتند

وزیــر میــراث فرهنگــی، صنایع دســتی و 
گردشــگری بــا بیــان اینکه علی رغــم تمام 
تحریم ها اما در دولت دوازدهم توانسته ایم بیش 
از ٢٢ هزار میلیارد تومان پروژه را افتتاح کنیم، 
گفــت: اکنون حدود 16٢ هــزار میلیارد تومان 
پروژه در حال ســاخت است و انتظار می رود تا 
پایان این دولت برخــی از پروژه ها را به افتتاح 

برسانیم.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« و به نقل از 
ایســنا، علی اصغر مونسان در آیین افتتاح مرکز 
فرهنگی سعدی و تعدادی از پروژه های میراث 
فرهنگی فارس با اشــاره به اینکه 6۷0 هتل در 

کشور در حال ســاخت است که 1۷5 مورد آن 
دارای ستاره های ۴ و 5 است، افزود: قطعا افتتاح 
این طرح ها آینده روشــنی برای گردشگری را 
نوید می دهد.او ادامه داد: بیش از ۴00 واحد هتل 
در دولت تدبیر و امید افتتاح شده و حدود ٢00 
واحد اقامتگاه بومگردی در بخش گردشــگری 
نیز به بهره برداری رســیده که ظرفیت  تخت ها 
را به ۴60 هزار تخت رسانده است.وزیر میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری با اشاره به 
اضافه شدن بخش طبیعت گردی به فعالیت های 
گردشــگری که عمدتاً فرهنگی و تاریخی بوده 
است، گفت: این مهم موجب جذب گردشگران 

شــده و امکان رقابت را در منطقه برای ایران 
ایجاد کرده است.

مونسان بیان کرد: در حال حاضر 18 مجموعه 
گردشــگری در حال بهره برداری و در بدترین 
شــرایط اقتصادی و تحریم توانســتیم بیش از 
٢000 قلم اشیاء تاریخی در حراج های خارجی 

به کشور عودت دهیم. 
او یادآور شــد: بیــش از  100 میلیارد و ٢00 
میلیون تومان تسهیلات به آسیب دیدگان ناشی 
از کرونا در بخش گردشــگری پرداخت شــده 
اســت و 6۷0 میلیارد تومان تســهیلات نیز در 

بانک ها در مرحله پرداخت داریم.

وزیر میراث فرهنگی از احیای کاروانســراهای 
کشور و تبدیل آنها به هتل کارونسرا خبر داد و 
گفت: این اقدام با واگذاری کاروانسراها اجرایی 
تجاری  طرح  همچنین  است.مونســان  شــده 
سازی، برندینگ، بسته بندی و طراحی صنایع 
دســتی را از دیگر اقدامات اخیر این وزارتخانه 
عنوان و خاطرنشــان کرد: ســال گذشــته و 
در بخش صــادرات صنایع دســتی، علی رغم 
فراگیری بیماری کرونایی اما رشــد این بخش 
متوقف و منفی نشد.مونســان با اشاره به اینکه 
با بهره برداری از ظرفیت های کشــور در حوزه 
گردشــگری، گــوی رقابت گردشــگری را از 

کشــورهای همجوار ربوده ایم، افزود: نسبت به 
واگذاری حق بهره برداری از برخی از واحدهای 
تاریخی به بخش خصوصی اقدام شد تا با جذب 
اعتبار این طرح ها نســبت به بهــره برداری و 
احیای 500 باب خانه تاریخی در کشــور اقدام 
شود.وزیر میراث فرهنگی با اشاره به بودجه کم 
این وزارتخانــه در خصوص مرمت و نگهداری 
اگــر بخواهیم مجموع  تاریخــی، گفت:  ابنیه 
اعتباراتی که در بودجه برای نگهداشت 3۴ اثر 
ملی و ٢۴ اثر جهانی پیش بینی شــده است را 
صرف این آثار کنیم سرانه بودجه نگهداری هر 

اثر نزدیک به پنج میلیون تومان خواهد بود.

به بهانه سالروز تولد دوبلور دیرین دیرین؛

از سکوت تا صداپیشگی
داســتان  بخواهیم  اگــر 
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ائی
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علیمردانی  محمدرضا 
را به عنوان یک چهره 
شناخته شده در حوزه 
خوانندگی  صداپیشگی، 
استنداپ  گری،  مجری   ،
بازیگــری  و  کمدیــن 
بررسی کنیم شاید بتوانیم 
چند  ســریالی  یا  مستند 
بسازیم.  آن  از  قســمتی 
با  داســتان پســری که 
نقص مادرزادی تارهای صوتی متولد می شود 
و اکنون در کنار سایر فعالیت های خود لااقل 

چهره موجهی در حوزه صداپیشگی است.
 علیمردانــی از بدو تولد دچــار بیماری ارثی 
لارنژیــت بوده و تا 1۴ ســالگی توان حرف 
زدن نداشــت. طبیعی اســت که بخاطر این 
مشکل همکلاسی ها، هم سالان و دوستان او 
را مورد تمسخر قرار دهند، به همین دلیل او 
تصمیــم به ترک تحصیل گرفت، حتی دوبار 
خــودش را مردود کرد و به ســراغ فوتبال، 
وشــو حتــی خریدوفروش رفت، امــا هربار 
پدرش مخالف این کار بود. او دور از چشــم 
پدر در کلاس های بازیگــری ثبت نام کرد 
تا به آرزوی دیرینه اش برســد. او چهار سال 
به صــورت پنهانی تحت عنوان کتاب خانه و 
باشگاه ورزشــی در کلاس های تاتر فعالیت 

می کرد.
یک ماه سکوت مطلق

در حالیکه پزشــکان از درمــان وی ناامید 
شــده بودند، با مطالعه سرگذشت مشابه یک 
قاری مصری با یک درمان ســنتی مصری 

آشنا می شود و بعد از یک ماه سکوت مطلق، 
درمان می شــود. او در مصاحبه ای که سال 
۹٢ در خبــر آنلاین انجــام داده بود در مورد 
مراحل بهبــود خود گفته بــود: » بازیگری 
برایــم مهم بود و واضح بود که میخواســتم 
بازیگر شوم. نا امیدانه تلاش می کردم. چون 
می دانســتم نقص دارم. تا 1۴ سالگی شدیدا 
دنبــال راه حل بودم. لحظــه های نا امیدی 
زیاد داشتم. نمازم را می خواندم، اما گله هم 
مــی کردم که خدایا تو به من صدا ندادی، تا 
دهانم را باز می کردم همه طوری نگاهم می 
کردند که یعنی دهانــت را ببند. صدایم آزار 
دهنده بــود. خیلی حال بدی بود. موقعی هم 
که روزه ســکوت گرفتم یک درصد به این 
فکر نمی کردم کــه وای دارم عجب کاری 
می کنم و بعد ها قرار است درباره اش حرف 
بزنم و از سختی هایش بگویم. نه! هیچ کدام 
این ها نبود. می خواســتم ببینم آیا آن قاری 
مصری هم مشکل مرا داشته یا نه؟ من تکلم 
داشتم؛ مشکل ادا کردن نداشتم. فقط صدای 
زشــتی داشــتم. تمرین فُصّه یعنی پچ پچ با 
هــوا، ٢5 روز فُصّه حــرف زدم که محدوده 
زمانی داشــت و محدوده ی کیفی و اجرایی 
که با صدای زیر و بالا باید انجام می شــد. 
خیلی مراقب بودم. حتی وقتی می خواســتم 
بخوابــم کلی به خودم تلقیــن می کردم که 
حتی در خواب یا موقع غلت زدن هم صوتی 
از حنجره ام بیرون نیایــد. بعد باید می رفتم 
جایی که هوایش پاک تر است و تمرین های 
شــروع ارتعاش را آنجا انجام می دادم جایی 
مثل بالای کوه. این را هم بگویم که از کوه 
متنفــرم. ولی به خاطر صــدا رفتم آن بالا تا 

عربده بکشم. یا می رفتم استخر، کف استخر 
که می رســیدم و داد می زدم . یا زیر آب به 
اصواتم گوش می کردم. یا دو سانس استخر 
می گرفتم تا بروم تمرین استراحت و دوباره 
تمرین و استراحت که حدود 5 ماه و ٢1 روز 
این مراقبه ها تمام شد ولی رهایش نکردم«

از کجا شروع شد؟
او بعد از ســوم راهنمایی، دلش می خواست 
درهنرســتان صدا و ســیما درس بخواند که 
دلشان  کردند.  مخالفت  شــدیدا  خانواده اش 
می خواســت او دکتر، مهندس بشود یا برود 
ســراغ یک رشته نان و آب دار. او در این باره 
می گویــد: »خانــواده ام تقصیری نداشــتند. 
خانواده ای متوسط با پدری کارمند و شش تا 
بچه طبیعی بود که سختگیری های خودشان 
را داشــته باشند. هنرســتان صدا و سیما 30 
نفر از کل کشــور بــرای نمایش می گرفت 
که من ســرخود رفتم وامتحان دادم و رتبه 
ام زیر 10 شــد. با ذوق و شوق آمدم و برای 
خانواده تعریف کردم که قبول شــدم و بعد با 
این جمله روبرو شدم که : »اصلا با اجازه ی 
کی رفتی؟« رفتم دســت به دامان این و آن 

شدم اما هیچکدام اثر نکرد.
در نهایت ســراغ عمویم حســن علیمردانی 
که مدیر فیلمبرداری اســم و رسم داری در 
ســینمای دفاع مقدس بود رفتــم. البته من 
هیچوقت از طریــق عمویم به جایی معرفی 
نشــدم و توی هیچ صفی جلو نــزدم. گفتم 
بیا بگو ســینما خوب اســت و من می توانم 
با بازیگری آدم موفقی باشــم .راضی شد و 
آمد و با پدرم صحبت کرد و در نهایت گفت: 
خوب می کنید اجازه نمی دهید وارد بازیگری 

بشــود. دنیای بازیگری سالم نیست و محیط 
خوبی نداردو... من فقط منتظر یک اما بودم 
که بگوید اما محیط های خوب هم هســت 
که نگفت. فقط گفت حــالا که دغدغه هنر 
دارد گرافیک سالم تر اســت. اسم گرافیک 
برای پدر و مادرم جالب به نظر رسید. گفتند: 
حاج آقا گرافیک خوب اســت؟ و او تایید کرد 
و رفتیم هنرســتان که امتحان دو مرحله ای 

داشت و با رتبه خوب قبول شدم.«
داستان ورود به جعبه جادویی

جُنگ آفتاب در سال ۷۴ زمینه ساز ورود او به 
عرصه تصویر شد، ســپس با »نوروز ۷6« و 
»ذکرعشق« این فعالیت را ادامه داد تا سال 
۹5 کــه »قرعه« را بازی کــرد. البته جنگ 
آفتــاب هیچ وقت از تلویزیون پخش نشــد، 
امــا او در نوروز ۷6، در کنار هادی کاظمی و 
شهاب عباســی برنامه ای به نام » اکسیژن« 
را بازی کردند که بازتاب بسیار خوبی در بین 
جوانان و افراد جامعه داشــت. به گفته خود 
عیلمردانــی: اولین بار که قــرار بود تصویرم 
در تلویزیون پخش شــود، نیم ساعت از قبل 
پخش خانواده ام خبر نداشــتند. وقتی به شان 
گفتم با خنده گفتند: »هه، باشــه! بشــین تا 
پخش شــه!« قرار بود ساعت10 پخش شود 
که با یک ســاعت تاخیر پخش شــد.در این 
یک ســاعت خانواده ام مرا مسخره کردند. اما 
به محض پخش شــدن خنده بــر لب تمام 

خانواده خشک شد! 
دنیای صداپیشگی

ورود او بــه دنیای دوبله نیز داســتان جالبی 
است، شــاید برای خیلی ها از خوانندگان این 
مطلب که به اینجا رســیده اند ســوال باشد، 

چطور می شود کسی که سال ها با مشکلات 
صدا دست و چنجه نرم کرده  کارش به دوبله 
کشــیده شده اســت. علیمردانی در بسیاری 
انیمیشــن های دوبله ماننــد: روح، عصر  از 
یخبندان، فصل شــکار، کارخانــه هیولاها، 
زندگــی جدیــد امپراتــور و...  نفش آفرینی 
کرده. او در گفتگو بــا خبر آنلاین می گوید: 
یک درصد هم به فکر این نبودم که من که 
روزگاری صدا نداشــتم اگر بروم سراغ کاری 
که تمام ماهیتش صداســت چقدر سوژه می 
شوم و چقدر جذاب می شود. چون کار دوبله 
، بازیگری داشت خواستم یاد بگیرم. از وقتی 
صدا دار شدم ،یک تجربیاتی درباره صدا پیدا 
کردم. در تئاتر نقش هــای مختلفی گرفتم. 
مثلا نقش یــک پیرمرد، نقش یک حیوان و 
دیدم این ها احتیــاج به تقلید صدا هم دارد. 
بعد صدا گــذاری روی تصویر پیش آمد. بعد 
رفتم پیش استاد مانی، یادتان هست؟ همان 
که نریشن جنگجویان کوهستان را می گفت 
. داشت مســتند انقلاب را می ساخت و نیاز 
به یک عالمه صداهای از دست رفته داشت. 
می گفــت برو جای این بگو جــای آن بگو. 
یک بار می گفت خوب شــد یک بار هم می 
گفت خــوب نگفتی و همین شــد که رفتم 
ســمت دوبلوری چون در درونش بازیگری 
هم هست. می دانید، روزه سکوت فقط جنبه 
درمانی برای صدایم نداشــت. این تمرین در 
شــکل گیری شــخصیت ، یافتن نقص ها، 
اندیشــیدن به نقص ها در سکوت تاثیر دارد. 
ایــن که از دیگران یاد بگیرم یاد بگیرم و یاد 
بگیرم و این یادگیــری برایم دوبلوری را به 

ارمغان آورد.



6
سه شنبه 11  خرداد 1400/   سال سوم  /   شماره 947

Vol.3.No.947 / June .01.2021

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

رفع خطر و ناپایداری از گودبرداری رهاشده 
در منطقه 9 

طی روز گذشــته از گود بــرداری غیراصولی و 
رهاشده سطح منطقه بنا به تاکید مقام قضایی و 

مدیریت شهری رفع خطر شد. 
به گزارش صبــح امروز جواد اصغری با بیان این 
مطلب، اظهار کردا: باتوجه به دستور مقام قضایی 
و دغدغه مدیریت شهری مبنی بر تعیین تکلیف 
گودبرداری های غیراصولی و رهاشده سطح شهر، 
کلیه گودهای منطقه به صورت مســتمر توسط 

کارشناســان مورد بررســی و پایش قرار می گیرند و تذکرات لازم در این زمینه به مالکین داده 
می شود.

وی ادامه داد: طی روز گذشته یک مورد گود برداری رهاشده در سطح منطقه که از قبل شناسایی 
و مراحل قانونی آن طی شده بود با هماهنگی و دستور مقام قضایی تعیین تکلیف و رفع خطر شد.

شهردار منطقه ۹ مشهد تاکید کرد: این گود با 600 مترمربع عرصه و سه متر عمق گودبرداری 
در پیروزی ٢۴ رها شــده بود که بعد از طی مراحل قانونی توســط شــهرداری منطقه از طریق 

خاکریزی رفع خطر شد.
اصغری خاطرنشــان کرد: گفتنی است که نظارت بر ساخت و سازها علاوه بر افزایش ایمنی و 
اســتحکام بنا و صیانت از حقوق شهروندان، مانع از هدررفت سرمایه های ملی می شود و این 

موضوع مورد توجه ویژه مدیریت شهری قرار دارد.

اجرای عملیات پیاده رو سازی بولوار الهیه 
در منطقه ۱2 

شهردار منطقه 1٢مشهد از اجرای عملیات چهار 
هزار و 500 متر مربع پیاده رو سازی بولوار الهیه 

خبرداد. 
به گزارش صبح امروز، علی زینت بخش با بیان 
این مطلب، اظهارکرد: ایجاد پیاده  روی استاندارد 
در معابر همواره به عنــوان یکی از دغدغه  های 
شــهرداری منطقه 1٢ مطرح بــوده و به همین 
منظور بازسازی پیاده روهای معابر مختلف منطقه 

همواره در دستورکار قرار دارد.
وی افزود: با توجه به اینکه بولوار الهیه یکی از خیابان های اصلی منطقه اســت، لذا بهسازی و 
بهبود آن هم از اهمیت بالایی برخوردار است در همین راستا پیاده روسازی در این مسیر به طور 

استاندارد در حال اجرا است.
شــهردار منطقه 1٢ مشهد بیان کرد: اجرای پیاده رو ســازی بولوار الهیه حدفاصل بزرگراه ایت 
الله هاشمی رفسنجانی تا میدان محمدیه ) ضلع شمالی و جنوبی( به مساحت چهار هزار و 500 

مترمربع با اعتباری بالغ بر ٢8 میلیارد ریال در حال انجام است.
زینت بخش تصریح کرد: اجرای کف سازی مطابق با طرح مصوب بهسازی معابر، نصب نیکمت، 
پایه چراغ و تکمیل فضای ســبز از جمله اقدامات این پروژه است که عملیات اجرایی آن اواسط 

فروردین ماه آغاز و تا پایان مردادماه به اتمام خواهد رسید.

بازگشایی بن بست شیرازی ۱9 در دستور کار 
شهرداری 

شهردار منطقه سه مشهد گفت: روکش آسفالت 
معبر شــیرازی 1۹ در دســتور کار قرار داشته و 
موضوع بازگشــایی انتهای معبــر را نیز پیگیری 

خواهیم نمود. 
بــه گزارش صبح امروز، رضــا رحمانیان ،در این 
خصوص وافزود: بررســی های لازم برای بدست 
آوردن اطلاعات مسیر مسدود شده آغاز خواهد شد 
تا در صورت اثبات اینکه مسیر جزو معبر عمومی 

بوده، مجددا رفع تصرف و بازگشایی شود.
وی ادامه داد: بازگشایی انتهای شیرازی 1۹ برای تردد ماشین رو نیز بررسی شده و پیگیری های 

لازم با سازمان زمین و مسکن جهت انجام تملکات لازم صورت خواهد گرفت.
لازم به ذکر اســت حسینیه بجستانی ها، موسسه خیریه شــبانه روزی دخترانه عمید صفوی و 

مدرسه علمیه رضویه از جمله اماکن مهم موجود در این معبر هستند.

هزینه انجام شده در مناطق کم برخودار ۴ 
برابر درآمد این مناطق بوده است 

و  پیرامونــی  مناطــق  کمیســیون  رئیــس 
کم برخوردارشورای شهر مشهد، با اشاره به اینکه 
شــورای پنجم از شــعارزدگی عقب نشینی و بر 
واقع گرایی تاکید کرد گفت: برهمین اســاس در 
٢سال گذشــته هزینه  انجام شده در مناطق کم 
برخوردار شهر ۴برابر درآمد استحصال شده از این 

مناطق بوده است. 
به گزارش صبح امروز، رمضانعلی فیضی،در نطق 

پیش از دســتور،یکصد وسی دومین جلسه علنی شــورای اسلامی شهر مشهد افزود: رویکرد و 
سیاست های شورای پنجم شهر،توسعه متوازن و پایدار شهر مشهد بود و ما این موضوع را بر هر 

نوع توسعه در اولویت قرار دادیم.
وی با بیان اینکه به عنوان هدفی فاخر از ابتدا به دنبال جلب مشــارکت مردم در ســاماندهی و 
بازآفرینــی مناطق پیرامونی و کم برخوردارشــهر بودیم اظهارکرد: بــرای تحقق این موضوع 
ساختارهای لازم مانند دفترهای تسهیلگری را ایجاد کردیم و آن را تا عمق مناطق پیرامونی و 

کم برخوردار ترویج دادیم.
رئیس کمیسیون مناطق پیرامونی و کم برخوردار، شورای اسلامی شهر مشهد،در ادامه به بخشی 
از فعالیت های انجام شده طی چهار سال گذشته اشاره و تصریح کرد: دربحث پیاده روسازی یک 

میلیون مترمربع یعنی ٢برابر ٢دوره قبل پیاده روسازی اجرا شده است.
فیضی،افزود: در حوزه فضای سبز نیز 68پارک احداث کردیم و فضای سبز نیز در این دوره ٢برابر 

شد که این یعنی تنظیم شیب خدمت به سمت مناطق پیرامونی و کم برخوردار.
وی اضافه کرد: همچنین طی این مدت 10پایگاه مدیریت بحران، رفع موانع در حوزه شهرسازی 

و تبصره 16 با ایجاد 1٢8پلاک خدمت ایجاد شده ۴برابر دوره قبل است.
رئیس کمیسیون مناطق پیرامونی و کم برخوردار، شورای اسلامی شهر مشهد،با اشاره به اقدامات 
انجام شــده برای ساماندهی کشف رود خاطرنشــان کرد: در این راستا در 300 هکتار از اراضی 
محدوده کشــف رود بیش از 165 هزار اصله درخت کاشته شده است که این رقم دو برابر دوره 

قبل است.
فیضی،ادامه داد: در حوزه بسته های تشویقی نیز در محلات هدف ۴,5 میلیارد تومان به پروانه ها 
تخفیــف دادیم و پروژه های بزرگی را در این مناطق بهره برداری کردیم که این اقدامات و ده ها 
فعالیت دیگر بخشی از کارهای شورای پنجم برای ساماندهی و بازآفرینی مناطق پیرامونی و کم 

برخوردار شهر بوده است.
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سرپرست معاونت اقتصادی شهرداری مشــهد گفت: در بسیاری موارد شهرداری به تنهایی 
تامین مالی را برعهده گرفته و پروژه ها را به پیش می برد اما در ســتاد خیرین شهریار تمام 
تمرکز براین است که تامین مالی از طریق کمک های خیرخواهانه و روش های جدید جذب 
کمک ها انجام شود. مهدی حاتمی در رویداد منتورینگ و ایده پردازی تامین مالی خیرخواهانه 
در مدیریت شهری اظهار کرد: از تلاش های همه همکاران در سیستم ستاد خیرین شهریار 
و دبیرخانه جهت برگزاری این رویداد تشکر می کنم. تامین مالی در ساختار مدیریت شهری 
دارای قدمتی طولانی است و ما برای کارهای مختلف نیازمند تامین مالی هستیم تا برنامه ها 
در عرصه مدیریت شــهری مشهد اجرا شود.وی افزود: در بسیاری موارد شهرداری به تنهایی 
تامین مالی را برعهده گرفته و پروژه ها را به پیش می برد اما در ســتاد خیرین شهریار تمام 

تمرکز براین است که تامین مالی از طریق کمک های خیرخواهانه و روش های جدید جذب کمک ها انجام شود.سرپرست معاونت اقتصادی 
شهرداری مشهد بیان کرد: عمده پروژه هایی که در این ستاد تعریف می شود، مورد تقاضای خود مردم و شرکای ما در این تامین مالی است 
و طبیعتا مشارکت آنان در تامین مالی قوام بیشتری به پروژه می دهد و انتظارات را افزایش و نتیجه نهایی مطلوب تری را به ما ارائه می دهد.
حاتمی خاطرنشان کرد: این رویداد و رویدادهای قبلی و همایشی که برگزار شد و مجموعه تلاش هایی که طی دو سال گذشته به همت 
پرتلاش آقای حسینی پویا در تشکیل ستاد و دبیرخانه خیرین شهریار و خانم نوروزی انجام شد، جریان خوبی را در تامین مالی خیرخواهانه در 
شهر مشهد راه انداخته است.وی اضافه کرد: بنده این نوید را می دهم که در سالیان آینده از ستاد خیرین شهریار زیاد خواهید شنید و از پروژه 
هایی که لوگوی این ســتاد بر سر درب آن نصب خواهد شد، زیاد خواهید دید.سرپرست معاونت اقتصادی شهرداری مشهد گفت: طی چند 
ماهی که دبیرخانه ایجاد و به نتایجی دست یافته است، از کلان شهرهای دیگر همکاران در سازمان های اقتصادی و مشارکت های مردمی 

تماس می گیرند و درخواست پیاده سازی طرح در شهر خود دارند که نشاندهنده نیاز به چنین ساختاری است.

مدیر توسـعه خدمات و مدیریت دارایی های شـهرداری مشـهد گفت: معاونت اقتصادی 
شـهرداری مشـهد موظـف اسـت روش های تامیـن مالی نویـن را به جد پیگیـری کند. 
ایـن امـر در دو حـوزه مفهـوم ابزارهـای نویـن تامیـن مالی و مشـارکت جویـی در تمام 
سـطوح اعمـم از جلـب مشـارکت ایـده پـردازان و بـه منصـه ظهـور رسـاندن آن اعتبار 

پیدا مـی کند 
لیـلا نـوروزی در رویـداد منتورینـگ و ایده پـردازی تامین مالی خیرخواهانـه در مدیریت 
شـهری اظهـار کـرد: معاونـت اقتصـادی شـهرداری مشـهد موظـف اسـت روش های 
تامیـن مالـی نویـن را به جد پیگیـری کند. ایـن امر در دو حـوزه مفهـوم ابزارهای نوین 
تامیـن مالـی و مشـارکت جویی در تمام سـطوح اعمم از جلب مشـارکت ایده پـردازان و 

بـه منصه ظهـور رسـاندن آن اعتبار پیـدا می کند. 
وی افـزود: معاونـت اقتصـادی در ایـن مسـیر ماموریت هایی را بـرای خود تعریف کرده اسـت؛ اولین رویداد تامیـن مالی خیرخواهانه 
سـال گذشـته برگزار و امسـال در راسـتای ادامه آن دومین رویداد با فاصله زمانی که صرف پردازش ایده ها شـد، در حال برگزاری 
اسـت.مدیر توسـعه خدمـات و مدیریـت دارایی های شـهرداری مشـهد بیان کـرد: امیدواریم ایده هـای قابل اجرایی که مـی تواند به 

مدیریت شـهری کمک کند و از روش های تامین مالی جمعی برای حل مسـائل شـهری اسـتفاده کند.
نـوروزی خاطرنشـان کـرد: رویـداد در مرحلـه نوبت صبـح با منتورینگ ایده هـا آغاز و با تحقـق پذیر تر کـردن آن در نوبت عصر به 
داوری می رسـد. مهمترین نکته ای که پیگیر آن هسـتیم، ادامه اجرای ایده ها و تحقق آن در نظام مدیریت شـهری مشـهد اسـت.
وی اضافـه کـرد: در ایـن رویـداد بـه دو اعتبـار مولدسـازی ایـده ها و در حوزه خیرین شـهریار گام برداشـته شـده و امیـدوارم تجربه 

موفقـی را به ارمغـان بیاوریم.

تمرکز ستاد خیرین شهریار، تامین مالی از طریق کمک های خیرخواهانه و روش های جدید جذب است  وظیفه معاونت اقتصادی شهرداری مشهد پیگیری روش های تامین مالی نوین است 

دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 7 مشهد به مطالبه شهروندان واکنش نشان داد:

 گود پرحاشیه امیریه زیر ذربین دستگاه قضا
الزام مقصران گودبرداری پرحاشیه بلوار امیریه به اسکان موقت آسیب دیدگان و رفع خطر از محل

در پی استمداد شهروندان از دستگاه قضایی و 
دستور دادستان محترم مرکز استان ، سرپرست 
ناحیه ۷ دادســرای عمومــی و انقلاب مرکز 
استان خراســان رضوی )ویژه فضای مجازی 
و شهرسازی(در بازدید از گودبرداری پرحاشیه 
امیریه 31 شهر مشهد ضمن بررسی مشکلات 
ســاکنان چند بلوک از مجتمع های مسکونی 
امام رضا)ع( دســتور اســکان موقت آسیب 
دیدگان و توقف بخشــی از پروژه گودبرداری 
شده مجاور این محل را تا ایمن سازی نهایی 

صادر کرد.
به گــزارش صبح امــروز، بر این اســاس و 
در پی انتشــار اخباری در رســانه ها مبنی بر 
انجام گودبرداری برای ساخت یک مجموعه 
مسکونی و ایراد خســاراتی به ساکنان مقیم 
در بلوک های 6و۷و15 مجتمع مسکونی امام 

رضا)ع( که در مجــاورت این مکان قرار دارد، 
قاضی فرزاد بهشتی توندری سرپرست ناحیه 
۷ دادسرای مرکز استان)ویژه فضای مجازی 
و شهرسازی( گفت: نهم خردادماه 1۴00 نظر 
به دســتور دادستان محترم در بازدیدی که به 
همراه شهردار منطقه 1٢ مشهد، کارشناسان 
ارشد نظام مهندسی ساختمان خراسان رضوی 
و تنی چند از معاونان و مسئولان سازمان آتش 
نشانی شهر مشهد انجام شد، ضمن بازدید از 
این پروژه )گودبرداری ( پرحاشــیه و بررسی 
مشکلات و گفتگوی مســتقیم با شهروندان 
آســیب دیده ،دستوراتی را با قید فوریت برای 
کاهش خسارات به ساکنان بلوک های آسیب 

دیده خطاب به متولیان مربوطه صادر شد.
این گزارش می افزاید: در پی گودبرداری انجام 
شده و ایراد خســارت شامل ترک های خطر 

آفرین در چندین بلوک مســکونی مجاور این 
محل و درخواست شهروندان از سازمان آتش 
نشانی برای بازدید از این محل ،سازمان آتش 
نشانی طی هفته گذشته پس از بررسی های 
اولیه خطرآفرین بودن اقامــت در این بلوک 
ها را به ســاکنان اعلام و ضمن هماهنگی با 
پلیس ساختمان شــهرداری به مسئولان این 
پروژه)گودبرداری( توصیه های ایمنی لازم را 
ارائه دادند که بنا به گزارشات واصله به دستگاه 
قضایــی مالکان گودبرداری پس از گذشــت 
چنــد روز از این اتفاق، اقــدام موثری را برای 
رفع خطــر از این مــکان و کاهش گرفتاری 
شهروندان آســیب دیده انجام نداده بودند که 
در بازدید امروز مقام قضایی دستوراتی به شرح 
ذیل صادر کرد:در گام نخســت تا رفع خطر ، 
ساکنین بلوک های مجاور گودبرداری ریزش 

کــرده با هزینه مالک گود در محل مناســب 
اســکان یابند و مهندســین طراح براســاس 
وضعیت جدید، طرح پایدار سازی گودبرداری 
را با قید فوریت ارایه دهند. همچنین مهندس 
ناظر و کارفرما ضمن انجام پایدار سازی گود 
بر روند کار نظارت مستقیم داشته و شهرداری 
منطقه موظف گردید نسبت به توقف عملیات 
ساختمانی و پلمپ کارگاه ، جز در بخش ریزش 
و در راســتای ایمن ســازی گودبرداری اقدام 
نماید و مالکین هــم ناظر بر اجرای مصوبات 
گردیدند و مقرر گردید یک نفر بعنوان نماینده 
به صورت هفتگی گزارش پیشرفت کار را به 

دستگاه قضایی ارایه دهد.
ایــن مقام قضایی با تشــکر از اقدام به موقع 
و موثر آتش نشــانی در بازدید و ارائه توصیه 
هــای ایمنــی لازم به ســاکنان بلوک های 

آسیب دیده در همان روزهای نخست حادثه، 
هرگونه قصور ، تقصیر و ایراد خسارت مالی و 
جانی به شــهروندان را بر عهده مالکان محل 
گودبرداری شده دانست و همراهی و سعه صدر 
آسیب دیدگان برای عبور از وضعیت کنونی را 
خواستار شــد و ضمن حمایت از ساکنانی که 
منازل آنها در معرض خطر تخریب قرار دارد، 
اطمینان داد،دستگاه قضایی تا حصول نتیجه 
و برطرف شــدن گرفتاری به وجود آمده برای 
آنان در کنار شهروندان آسیب دیده خواهد بود.
شــایان ذکر است طی چند روز گذشته در پی 
ریزش بخشــی از یک پروژه گودبرداری شده 
دربولوار امیریه در منطقه الهیه مشهد ساکنان 
این منازل با توجه به خطر آفرین بودن سکونت 
در این مجتمع ها مجبور به ترک منازل خود 

شده بودند

صدوسی ودومین جلسه شورای شهر مشهد؛

از غیبت دوباره شهردار مشهد تا تشنج میان دو عضو شورا
در جلسه علنی روز گذشته شورای اسلامی شهر مشهد، بحث 
میان دو عضو شورا -رمضانعلی فیضی و غلامحسین صاحبی- 

موجب ایجاد تشنج در جلسه شد. 
در صدوســی ودومین جلسه شورای شهر مشهد که روزگذشته 
در تالار شــهر برگزار شــد، پس از قرائت نطق پیش از دستور 
با موضــوع اقدامات مدیریت شــهری در مناطق کم برخوردار 
و حاشیه شــهر توســط رمضانعلی فیضی، رئیس کمیسیون 
مناطق پیرامونی و حاشیه شهر شــورا، غلامحسین صاحبی، 
عضو کمیســیون مناطق پیرامونی و حاشیه شهر شورا، وی را 
بــه دروغ گویی و دادن اطلاعات غلط متهم کرد که با واکنش 
فیضی و تعدادی دیگر از اعضای شــورای شهر مواجه شد. در 
این میان رئیس و برخی اعضای شــورای اسلامی شهر مشهد 
دو طرف را به آرامش و بیان نظرات خود در وقت قانونی دعوت 

کردند.
همچنین ســئوال محمد حاجیان شــهری، عضو شورای شهر 
مشهد، از محمدرضا کلائی، شهردار مشهد در خصوص تأخیر 
و اجرایی نکردن تدقیق در مساحی پیمان های خدمات شهری، 
فضای سبز شهر و همچنین تأخیر در اجرای مصوبه به کارگیری 
بانوان آتش نشــان یکی دیگر از دســتورکارهای جلسه امروز 
شورای شهر مشهد بود. شهردار مشهد که در جلسه پیشین نیز 
در جلســه حضور پیدا نکرده بود، همچنان  در جلسه امروز نیز 
حاضر نشــد که این موضوع با اعتراض حاجیان شهری همراه 
شد. بر همین اساس تصمیم گرفته شد که این موضوع در جلسه 

آینده شورای شهر مشهد بار دیگر در دستور کار قرار گیرد.
در ادامه این جلســه لایحه افزایش سرمایه گذاری شهرداری 
مشهد در ســهام بانک شهر تصویب شــد که بر اساس این 
لایحه شــهرداری اجازه دارد با توجه به افزایش سرمایه بانک 
شــهر از مبلغ 15 میلیارد و 5۷٢ میلیــون ریال به ۴6 میلیارد 

و ۷16 میلیون ریال نســبت به افزایش سرمایه گذاری خود در 
سهام بانک شهر حداقل به میزان ٢0 درصد از محل اعتبارات 
بودجه ســال 1۴00 و با رعایت تشریفات قانونی مربوطه اقدام 
کند. همچنین منابع مالی مورد نیاز برای افزایش سرمایه گذاری 
شــهرداری می تواند از محل واگذاری زمین، ملک، امتیازات و 
یا سایر روش ها، با نظر شهردار مشهد تامین و پرداخت شود.  

بانک شهر هیچ سودی به شهرداری پرداخت نمی کند
در این جلســه غلامحسین صاحبی عضو شــورای شهر  در 
مخالفت با این لایحه اعلام کــرد: در حال حاضر حدود هزار 
میلیارد تومان ســرمایه شهرداری مشهد در بانک شهر است و 
این بانک هیچ گونه سودی به شهرداری پرداخت نمی کند. این 
در حالی است که اگر این سرمایه به بانک دیگری منتقل شود 

شهرداری سود بیشــتری دریافت کرده و می تواند بسیاری از 
مشکلات شهر را برطرف کند.

نماینده شهرداری مشهد در پاسخ به مخالفت این عضو شورای 
شهر با اشاره به لزوم سرمایه گذاری شهرداری در بانک شهر به 
مشارکت نکردن شهرداری در دوره های پیشین افزایش سرمایه 
این بانک اشــاره کرد و افزود: افزایش نفوذ شهرداری در بانک 
و ســهولت دریافت وام و اوراق مشارکت از جمله مزیت های 

افزایش سرمایه شهرداری مشهد در بانک شهر است.
در ادامه جلسه لایحه نحوه  توافق با مالکان در خصوص احداث 
رودپارک مشهد تصویب شد. بر اساس این لایحه به شهرداری 
مشهد اجازه داده می شود در راستای افزایش سرعت در اجرای 
طرح و ایجاد محیط سرزنده شهری رودپارک و حل مشکلات 

اراضی موســوم به چهل بازه و همچنین دریافت حقوق قانونی 
شهرداری از این اراضی اقداماتی را انجام دهد.

اختصــاص 10 دســتگاه اتوبوس بــه اداره کل کتابخانه های 
عمومی مشهد به عنوان کتابخانه سیار 

اختصــاص 10 دســتگاه اتوبوس بــه اداره کل کتابخانه های 
عمومی مشــهد به عنوان کتابخانه سیار در روستاهای واقع در 
حریم وحومه شهرستان مشهد، ازدیگر مصوبات امروز شورای 
شهر مشــهد بود. براساس این لایحه شهرداری مشهد مکلف 
اســت برای گســترش فرهنگ کتابخوانی و ایجاد انگیزه در 
نوجوانان و جوانان نسبت به اختصاص 10 دستگاه اتوبوس  به 
اداره کل کتابخانه های عمومی مشهد به عنوان کتابخانه سیار 

اقدام و منابع مالی آن را تامین کند.
همچنین لایحه  بخشــودگی عوارض و بهای خدمات صدور 
پروانه ســاختمان مرکز جامع شبانه روزی کودکان و سالمندان 
بی سرپرست و یا بدسرپرست متعلق به موسسه خیریه بوستان 
شکوه مهر  تصویب شد. براساس این لایحه شهرداری مشهد 
می تواند در راســتای حمایت از گروه های خاص، نســبت به 
بخشــودگی عوارض و بهای خدمات پروانه ســاختمان مرکز 
نگهداری شــبانه روزی کودکان بی سرپرست یا بدسرپرست و 
همچنین سالمندان، متعلق به موسسه خیریه بوستان شکوه مهر 

اقداماتی انجام دهد.
در ادامه این جلســه لوایح خرید ســهام ســهام داران شرکت 
نمایشگاه بین المللی مشهد، قرارداد تهاتر سهم الشرکه شرکت 
توسعه عمران بیمه با پروژه موسوم به k٢ و همچنین آیین نامه 
اجرایی ضوابط کنترلی و شــرایط اســتقرار در ناحیه نوآوری و 
فناوری مشهد و همچنین لایحه دو فوریتی اصلاح اساسنامه 
سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری به تصویب شورای 

اسلامی شهر مشهد رسید.
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تیم بسکتبال سه نفره بانوان عازم 
مجارستان شد

تیم بســکتبال ســه نفره بانوان به منظور حضور در آخرین رویداد گزینشی المپیک توکیو 
عازم مجارستان شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، آخرین مرحله رقابت های گزینشی المپیک در بسکتبال سه نفره 
بانوان طی روزهای 1۴ تا 16 خردادماه به میزبانی بوداپست مجارستان برگزار می شود.

به همین منظور تیم ملی بســکتبال سه نفره بانوان ایران که در اتریش حضور داشت امروز 
دوشنبه از این کشور عازم مجارستان شد.

معصومه اسماعیل زاده کاپیتان تیم، شادی عبدالوند، نگین رسولی پور و دلارام وکیلی ترکیب 
تیم بســکتبال ســه نفره بانوان را تشکیل می دهند که با هدایت نیکا بیک  لیک  لی در این 

رقابت ها شرکت دارند.
این بازیکنان هفته گذشــته در مسابقات گزینشی المپیک به میزبانی اتریش شرکت کردند 
اما نتیجه هر چهار دیدار خود را واگذار کردند و در میان ٢0 تیم شــرکت کننده جایگاه 1۹ 

را به دست آوردند.

تصمیمات مهم در استقلال باید با چراغ سبز 
وزیر ورزش باشد

نایب رییس ســابق هیات مدیره استقلال گفت: اعضای هیات مدیره این باشگاه برای اتخاذ 
تصمیمات مهم اختیار کافی ندارند و باید ابتدا وزیر چراغ سبز نشان دهد.

رضا صادق پور مدیر ســابق آکادمی و نایب رییس پیشــین هیات مدیره باشگاه استقلال در 
گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص حواشــی اخیر این باشگاه و استعفای دسته جمعی اعضای 
هیات مدیره اظهار داشــت: پیش بینی من این است با توجه به مدت زمان کوتاه باقی مانده 
از دوره دولــت، همین ترکیب هیات مدیــره و مدیرعامل با همه اختلافاتی که وجود دارد، به 

کار شان ادامه می دهند.
کارشــناس فوتبال بیان داشــت: با احترام به تک تک اعضای هیات مدیره استقلال و تاکید 
بر این نکته که نفر به نفرشــان انســان های شــریف و قابل احترام، متخصص در حوزه های 
تخصصی خودشان هستند، اما بر اساس اصول و مبانی مدیریت در ورزش برای هیات مدیره 
انتخاب نشــده اند؛ و علاوه بر آن، بر خلاف آنچه در حرف گفته می شــود، در عمل اختیارات 

کافی ندارند.
وی تصریــح کرد: به عنوان مثال، آیا هیات مدیره می تواند مدیرعامل را برکنار کند یا با نظر 
خودش مدیرعامل انتخاب کند؟ یا می تواند برای ســرمربی با اســتقلال تصمیم بگیرد؟ هیچ 
تصمیم مهمی در باشــگاه استقلال اتخاذ نخواهد شــد، مگر آنکه وزیر ورزش نسبت به آن 

چراغ سبز نشان دهد.
صادق پور خاطرنشــان ســاخت: یکی دیگر از مشکلات ســالهای اخیر استقلال، مهندسی 
معکوس در انتخابات و انتصابات این باشــگاه اســت. به عنوان مثال ابتدا مدیرعامل انتخاب 
می شود و سپس اعضای هیات مدیره انتخاب می شوند. یا اول تیم را می بندند و بعد سرمربی 

می آورند. بعد از آن هم به مدیر نقل و انتقالات حکم می دهند.
عضو ســابق هیات مدیره آبی ها تاکید کرد: باید این مشــکلات که باشــگاه استقلال با آن 
مواجه اســت به صورت ریشــه ای حل شود تا نمود آن در شــرایط تیم هم دیده شود؛ و من 
 امیدوارم در آینده ای نزدیک، شــاهد آن باشیم که این معضلات دیگر گریبان این باشگاه را 

نخواهد گرفت.

وزنه برداری جوانان جهان؛

نقره و برنز فوق سنگین به ایران رسید
وزنه برداران ایران در دســته فوق سنگین مســابقات قهرمانی جوانان جهان مدال نقره و برنز 

مجموع را کسب کردند.
رقابت دسته فوق سنگین وزنه برداری قهرمانی جوانان جهان در تاشکند ازبکستان برگزار شد 

و ایران در این وزن صاحب مدال نقره و برنز مجموع شد.
رضا حسن پور رکورد 1۷٢ یک ضرب، ٢٢6 دوضرب و مجموع 3۹8 کیلوگرم را به ثبت رساند 

و نایب قهرمان جوانان جهان شد.
علیرضــا زندی دیگر نماینده ایــران رکور 1۷3 یک ضرب ،٢٢1 دوضــرب و مجموع 3۹۴ 

کیلوگرم را ثبت کرد و بر سکوی سوم جوانان جهان ایستاد.
عملکرد نمایندگان ایران به شرح زیر است:

حرکت یک ضرب
علیرضا زندی وزنه های 161، 1۷0 و 1۷3 کیلوگرم را بالای ســر برد و مدال نقره یک ضرب 

را کسب کرد.
رضا حســن پور وزنه های 165 و 1۷٢ کیلوگرم را مهار کرد اما وزنه 1۷6 کیلوگرم را انداخت 

و برنز گرفت.
مدال طلا به نماینده هلند با رکورد 180 کیلوگرم رسید.
حرکت دوضرب

حســن پور در دوضــرب وزنه های ٢10، ٢٢1 و ٢٢6 کیلوگرم را مهــار کرد و در دوضرب و 
مجموع نقره گرفت.

زندی دیگر نماینده ایران وزنه های ٢05، ٢٢1 را مهار کرد اما وزنه ٢٢6 کیلوگرم را نتوانست 
بزند و در نهایت در دوضرب و مجموع به مدال برنز رسید.

مدال آوران دسته فوق سنگین جوانان جهان:
1- انزو کوفی از هلند بــا رکورد 180 یک ضرب ،٢31 دوضرب و مجموع ۴11 کیلوگرم )3 

مدال طلا(
٢- رضا حســن پور از ایران با رکورد 1۷٢ یک ضرب، ٢٢6 دوضرب و مجموع 3۹8 کیلوگرم 

)٢ نقره دوضرب و مجموع و برنز یک ضرب(
3- علیرضا زندی از ایران رکور 1۷3 یک ضرب ،٢٢1 دوضرب و مجموع 3۹۴ کیلوگرم )نقره 

یک ضرب و ٢ مدال برنز دوضرب و مجموع(

 فریب رقبا؛ پست بازی ایرانی ها را می دانید؟

اسکوچیچ و تیم ملی با فهرست 40 نفره در بحرین
تیـم ملـی ایـران در حالـی بـه اسـتقبال چهـار حریـف خـود 
مـی رود کـه شناسـایی چینـش تیم اسـکوچیچ کاری بسـیار 

دشـوار بـرای آنالیزورهـای رقیـب خواهـد بود.
بـه گـزارش »ورزش سـه«، فهرسـت تیـم ملی ایـران مملو 
از بازیکنانـی اسـت کـه در تیـم باشـگاهی بازی در پسـت ها 
امکانـات  حـالا  و  کرده انـد  تجربـه  را  مختلـف  خطـوط  و 

گسـترده ای را در اختیـار دراگان اسـکوچیچ قـرار داده انـد.
از مدافعانـی نظیـر دانیـال اسـماعیلی فـر و جعفـر سـلمانی 
تـا  شـوند  گرفنـه   کار  بـه  میانـی  خـط  در  می تواننـد  کـه 
هافبک هایـی مثل سـیامک نعمتـی و وحید امیـری که بازی 
در جناحیـن خـط دفاعـی را بـه خوبی یـاد گرفته انـد. در این 
بیـن گزینه هایـی نظیـر احمـد نوراللهـی هم هسـتند که این 

فصـل حتـی بـه خـط حملـه منتقل شـدند.
نکتـه مهـم ایـن اسـت کـه ابتـدا دراگان اسـکوچیچ بایـد 
تصمیـم بگیـرد کـه بـا چـه چینشـی تیمـش را بـه زمیـن 
خواهـد فرسـتاد امـا در مرحلـه بعـدی، یعنی در طـول بازی 
ایـن فرصـت را خواهـد داشـت تـا در صـورت ایـده ای تازه، 

بـدون انجـام تعویـض، ارنـج تیـم ملـی را تغییـر دهـد.
اینجا بازیکنان چند پسته ایران را بررسی می کنیم:

 جعفر سلمانی )هافبک چپ، دفاع راست(
از او به عنوان شـگفتی فهرسـت دراگان اسـکوچیچ نام برده 
می شـود کـه ابتـدا چند مـاه پیش بـرای بـازی با سـوریه به 
تیـم ملی فراخوانده شـد و حالا در فهرسـت نهایـی تیم ملی 
قـرار گرفتـه اسـت. نکتـه جالـب این که سـلمانی ٢۴ سـاله 
در تیـم پورتیموننـزه پرتغـال بـه عنـوان هافبک چـپ بازی 
می کنـد امـا کادرفنـی تیـم ملـی او را در سـمت راسـت خط 

دفاعـی بـه کار گرفت.
دانیال اسماعیلی فر )دفاع و هافبک راست(

مدافـع ٢8 سـاله و سـابق تیـم ذوب آهـن در فصـول 
گذشـته تنهـا بـه عنـوان دفاع راسـت بـازی می کـرد اما 

ایـن فصـل در ترکیـب تیم سـپاهان و باتوجه بـه حضور 
بازیکنـی نظیر منصوری، به سـمت راسـت خـط هافبک 
منتقـل شـده اسـت. اسـماعیلی فـر بـا قـدرت دوندگـی 
سـریع و تکنیـک بالا، مهره ای مناسـب در این قسـمت 

بـه حسـاب می  آید.
شجاع خلیل زاده )دفاع مرکزی و راست(

شـجاع را همـه اهالی فوتبـال با درخشـش در مرکز خط 
دفاعـی می شناسـند امـا او اولیـن بـار توسـط برانکو و در 
بـازی بـا الدحیـل کـه حسـین ماهینـی مصـدوم شـد به 
سـمت راسـت خط دفاع منتقل شـد و نمایش درخشـانی 
هـم داشـت. ایـن فصل نیز لـوران بلان خلیـل زاده را در 
چنـد بـازی بـه عنوان دفاع راسـت بـه کار گرفـت تا این 
بازیکـن هـم در زمـره مهـره هـای چند پسـته تیـم ملی 

مطرح شـود.
 احسان حاج صفی )هافبک تدافعی، دفاع و هافبک 

چپ(
حـاج صفـی فوتبـال خـود را از سـمت چـپ خـط دفاعی 
نیـز در همیـن  آغـاز کـرد در خـط میانـی و هجومـی 
سـمت بـه میدان رفـت اما او توسـط کی روش به پسـت 
هافبـک دفاعـی آمـد و نمایش های مطلوبـی را هم ارائه 
کـرد. بـه طـوری کـه در تیم باشـگاهی اش نیـز هافبک 
دفاعـی شـد و حالا یکـی از گزینـه های تیم ملـی برای 

ایـن پسـت بـه حسـاب می آید.
 احمد نوراللهی )هافبک تدافعی، مرکزی و کناری و 

مهاجم سایه(
شـماره هشـت پرسـپولیس در لیگ چهاردهم بـه عنوان 
هافبـک دفاعـی کار خـود را آغـاز کـرد امـا فصـل بعد با 
تصمیـم برانکـو بـه سـمت راسـت منتقـل شـد. در ادامه 
باتوجـه بـه حـور کامیابی نیا، بـه عنوان هافبـک مرکزی 
نیـز بـه میـدان رفت امـا اتفاق جالـب بـرای نوراللهی در 

لیـگ بیسـتم و توسـط یحیـی گل محمـدی رخ داد کـه 
نوراللهـی را مهاجـم سـایه کرد.

 سعید عزت اللهی )هافبک تدافعی و مرکزی(
هافبـک تیـم وایلـه بولـدکلاب که فصل بسـیار خوبـی را در 
دانمـارک سـپری کرد، در چند بازی توسـط مربـی رومانیایی 
ایـن تیـم یک خـط جلوتر رفت و در پسـت هافبـک مرکزی 
بـازی کـرد و پس از درخشـش در این پسـت، بیـش از پیش 
هافبـک وسـط شـد. بـا ایـن حـال پسـت تخصصـی عـزت 

اللهـی همچنـان هافبک دفاعی اسـت.
 کمال کامیابی نیا )هافبک تدافعی، دفاع مرکزی(

کامیابـی نیـا در تمـام ایـن سـال هـا هافبـک دفاعـی 
امـا مصدومیـت همزمـان سـیدجلال حسـینی و  بـوده 
یحیـی  تـا  شـد  باعـث  زادگان  کنعانـی  محمدحسـین 
گل محمـدی چـاره ای جـز اسـتفاده از کمـال در پسـت 
او  تصمیـم  ایـن  اتفاقـا  باشـد.  نداشـته  مرکـزی  دفـاع 
منجـر بـه چهـار کلیـن شـیت بـرای پرسـپولیس شـد و 
سرخپوشـان یکـی از بهتریـن دوره هـای خـود در خـط 

دفاعـی را سـپری کردنـد.
 سامان قدوس )هافبک هجومی، مهاجم سایه، وینگر(

قـدوس در برنتفـورد اغلـب بـه عنـوان هافبـک هجومی 
بـازی می کنـد امـا توانایـی بـازی در دیگـر پسـت هـا را 
هـم دارد. قـدوس در تیـم ملـی نیـز بـه عنـوان مهاجـم 
بـازی کـرده و می توانـد در  سـمت چـپ خـط  سـایه 
هافبـک نیـز بـازی کند. بـا این حـال اگر تیـم ملی ۴۴٢ 
لـوزی بـازی کند، قدوس در پسـت تخصصـی اش بازی 

کرد. خواهـد 
 مهدی ترابی )هافبک چپ و راست، مهاجم سایه(

هافبـک تیـم پرسـپولیس در تیـم باشـگاهی اش اغلـب 
هافبـک چـپ بـازی می کنـد اما فصـل پیش بـا تصمیم 
او  رفـت.  میـدان  بـه  نیـز  راسـت  در سـمت  کالـدرون 

همچنیـن نشـان داده کـه امـکان بازی در پسـت مهاجم 
سـایه را دارد امـا باتوجـه بـه حضـور پرتعـداد عناصـر 
هجومـی تیـم ملـی، احتمـالا در همـان سـمت چپ خط 

هافبـک بـه کار گرفتـه شـود.
وحید امیری )وینگر چپ، مهاجم سایه، دفاع چپ(

امیـری ایـن فصـل کمتـر در پسـت تخصصـی اش بـه 
میـدان رفتـه و شـاید خیلی هـا فراموش کرده باشـند که 
پسـت تخصصـی ایـن بازیکن وینگـر چپ اسـت. غیبت 
مهاجمان تخصصی در پرسـپولیس سـبب شـد تا مهاجم 
سـایه شـود و سـپس مصدومیـت سـعید آقایـی، او را بـه 
دفـاع چـپ منتقـل کرد و حـالا ایـن بازیکن یک سـتاره 

چنـد پسـته در فوتبال ایران اسـت.
سیامک نعمتی )هافبک کناری، دفاع راست، مهاجم 

سایه(
نعمتـی کـه بـه تازگـی بـه تیـم ملـی دعـوت شـده، در 
پیـکان هافبـک کنـاری بـود و در پرسـپولیس نیـز کار 
خـود را بـه عنـوان هافبـک راسـت آغاز کـرد امـا خیلی 
زود توانایـی هـای دیگـر خـود را هم به معـرض نمایش 
گذاشـت و بـه خط حمله رفت اما شـگفتی بـزرگ زمانی 
بـود کـه برانکو در دیـدار با السـد، نعمتی را دفاع راسـت 
کـرد و حـالا یحیـی گل محمدی در این پسـت از سـتاره 
شـماره 88 بهـره می گیـرد و اسـکو نیـز ایـن فرصـت را 

دارد.
 مهدی قائدی )مهاجم سایه، نوک و وینگر(

دوره  بهتریـن  ملـی،  تیـم  در  اسـتقلال  نماینـده  تنهـا 
فوتبـال خـود را سـپری می کنـد و بـه نظـر می رسـد بـه 
بلـوغ لازم رسـیده باشـد. قایـدی در اسـتقلال مهاجـم 
اسـت امـا می تواند در پسـت وینگـر نیز بازی کند. شـاید 
حضـور سـردار و طارمـی در خـط حملـه تیم ملی سـبب 

شـود تـا قایـدی بـه جناحیـن کـوچ کند.

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 
1۴0060306٢۷100050۹ هیـات موضـوع قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبت 
ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفات مالکانـه بلامعـارض متقاضی خانـم فاطمه 
شـفیعی آرمـود آقاجـی فرزنـد مسـلم در ششـدانگ اعیـان  یـک بـاب خانه به 
مسـاحت  1۴۹/۴5 متـر مربـع قسـمتی از پـلاک 68  اصلـی بخـش  ۹ واقـع 
در طبرسـی شـمالی 3۹ نبـش جمـاران 1۷  اعیـان بـه خـود متقاضـی و عرصه 
موقوفـه ظهیـر الدوله محـرز گردیده اسـت. لذا بـه منظور اطلاع عمـوم مراتب 
در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص 
نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند 
از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتراض خـود را به ایـن اداره 
تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مدت یک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیم نماینـد. بدیهی اسـت در صورت 
انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیت 
صـادر خواهـد شـد.ضمنا صدور سـند مانع از مراجعـه متضرر بـه دادگاه نخواهد 
شـد. م.الـف3۴۹ تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/٢/٢۷. تاریـخ انتشـار نوبـت 

1۴00/3/11 دوم: 
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
تکلیـف  تعییـن  قانـون  نامـه  آئیـن   13 مـاده  و  قانـون   3 مـاده  موضـوع  آگهـی 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 
13۹۹60306٢۷1003816 و رای اصلاحـی1۴0060306٢۷10003۷5 هیات موضوع 
قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانـه بلامعارض 
متقاضـی آقـای محمـد عاملی فرزند حسـین در ششـدانگ یک باب خانه به مسـاحت  
100/٢1 متـر مربـع ) مقـدار 1/5 دانـگ مشـاع از ششـدانگ یـک قطعـه  زمیـن  به 
مسـاحت ٢15/٢٢ مترمربـع از مالکیت ماندانا سـجادی خریداری شـده و همین مقدار 
سـهم مشـاعی خـود متقاضی  میباشـد( قسـمتی از پـلاک 6٢۹٢ فرعـی از 3   اصلی 
بخـش ۹  واقـع در حـر عاملـی ۴5 حجـت 15 پـلاک 36  محـرز گردیـده اسـت. لذا 
بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهی می شـود در 
صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته 
باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی بـه مدت دو مـاه اعتراض خـود را به 
ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صورت انقضای 
مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهد 
شـد.ضمنا صـدور سـند مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نخواهـد شـد. م.الف۴33 

تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/3/11. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ٢6/1۴00/3
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
تکلیـف  تعییـن  قانـون  نامـه  آئیـن   13 مـاده  و  قانـون   3 مـاده  موضـوع  آگهـی 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 
ثبتـی  تعییـن تکلیـف وضعیـت  قانـون  1۴0060306٢۷10008٢۹ هیـات موضـوع 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک 
مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی آقـای علی عبـاس نژاد 
شـاه تقـی فرزنـد رمضـان در ششـدانگ یـک بـاب خانـه بـه مسـاحت  13۴/۹0 متر 
مربـع کـه مقـدار 35 مترمربـع از پلاک ٢۷۴3 فرعـی از 15 اصلی بخـش ۹ خریداری 
از غلامرضـا مجـرد و مابقـی از پـلاک 8٢ فرعی از15 اصلی بخش ۹ سـهم مشـاعی 
خـود متقاضـی واقـع در مهـر آبـاد خیابان مسـجد الرضا ، مهـر آباد 1۴ کوچه مدرسـه 
شـهید لشـگری درب دوم  سـمت راسـت پـلاک 386 محـرز گردیـده اسـت. لـذا به 
منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در 
صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته 
باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی بـه مدت دو مـاه اعتراض خـود را به 
ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صورت انقضای 
مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهد 
شـد.ضمنا صـدور سـند مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نخواهـد شـد. م.الف۴31 

تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/3/11. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ٢6/1۴00/3
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد 
رسمی سـند 

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و ماده 13 آئین نامـه قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 1۴00603060٢100031۴ 
هیـات اول موضـوع قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی ملک بردسـکن تصرفات مالکانه بلامعـارض متقاضی آقای 
حسـین حبیبـی فرزنـد محمـد به شـماره شناسـنامه 8٢ صادره از بردسـکن درششـدانگ 
یکبـاب سـاختمان بـه مسـاحت 3۹ متـر مربع قسـمتی ازپـلاک  ٢1۴ فرعـی از8  اصلی 
واقـع درخراسـان رضـوی بخش ۴ حـوزه ثبتی بردسـکن خریداری از مالک رسـمی آقای 
محمـد حسـین مرامـی محـرز گردیده اسـت. لـذا به منظـور اطلاع عمـوم مراتـب در دو 
نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صدور 
سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند از تاریـخ انتشـار اولین آگهی 
بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت 
یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکور و عـدم وصـول اعتراض طبـق مقررات 
سـند مالکیت صادر خواهد شـد./ ن. تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/3/11. تاریخ انتشـار 

دوم: ٢6/1۴00/3 نوبت 
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

مدال برنز یکتا جمالی تاریخی بود
نایب رئیس زنان فدراســیون وزنه برداری پس از کســب 
نخســتین مدال جهانی دختــر وزنه بردار ایــران گفت: 
این مــدال تاریخی انگیزه دختران ورزشــکار ایران برای 

درخشش در آینده را چند برابر کرد.
به گزارش مهر، تیم ملی بانوان وزنه برداری ایران پس از 
سه سال فعالیت برای نخستین بار به مدال جهانی رسید. 
یکتا جمالی دختر نوجوان و 16 ســالِ وزنه برداری ایران 
در مســابقات قهرمانی جوانان جهان کار بزرگی انجام داد 
و سه مدال با ارزش برنز در حرکت یک ضرب، دو ضرب 
و مجموع کسب کرد. جمالی با تاریخ سازی برگ جدیدی 
در وزنه برداری زنان ایران باز کرد و در اولین اعزام برون 

مرزی خود امید بسیاری به وجود آورد.
خبرنگار مهر پس از تاریخ ســازی دختر وزنه بردار ایران 
دربــاره زمان آغــاز فعالیت وزنه برداری زنان تا کســب 
نخســتین مدال گفتگویی با نایب رئیس فدراسیون انجام 

داد.
استارت وزنه برداری زنان از سال 96

مریم منظمی نایب رئیس بانوان فدراســیون وزنه برداری 

در گفتگو با خبرنگار مهر درباره شروع به کار وزنه برداری 
زنان ایران گفت: وزنه برداری زنان ایران به طور رســمی 
در بهمن ماه ســال 13۹6 شروع به کار کرد. پیش از بنده 
خانوم هــا طریقت و بهرامی نواب رئیــس بودند. در زمان 
بهرامی نخســتین مدال بین المللی در یک مسابقه توسط 

الهام حسینی کسب شد.
A ارتقا وزنه ها و صعود به دسته

وی ادامــه داد: از دی مــاه ســال ۹۹ و در زمان حضورم 
در فدراســیون اردوهای وزنه برداری زنان به طور پیوسته 
برگزار شد و در مسابقات آسیایی اتفاقات خوبی رقم خورد. 
الهام حســینی، الناز باجلانی و پوپک بسامی رکوردهای 
خــود را به ترتیب 11 کیلوگرم، ٢٢ کیلوگرم و 5 کیلوگرم 
ارتقا دادند. در مسابقات آسیایی تاشکند مدالی کسب نشد 
اما ملی پوشــان با ارتقا وزنه های خود به دسته A صعود 

کردند.
منظمی پس از کســب نخستین مدال جهانی بانوان وزنه 
بردار گفت: خدا را شــاکرم که نگاهش بــه حوزه بانوان 
خــاص بود و دختر نوجــوان ایران در مســابقات جهانی 

جوانان توانســت بهترین نتیجه را برای خودش رقم بزند. 
این نخســتین مدال جهانی بانوان بود. آینده درخشانی در 
انتظار دختران نوجوان و جوان وزنه برداری ایران اســت و 
ان شالله با حمایت های بیش تر نتایج بهتری کسب خواهد 

شد.
نخستین حضور و 3 مدال جهانی

وی افــزود: یکتا جمالی نخســتین تجربــه حضورش در 
مسابقات جهانی با سن کم را رقم زد و توانست مدال برنز 
مســابقات را کسب کند که برای تاریخ وزنه برداری زنان 

ایران شگفتی ساز است.
منظمی تاکید کرد: مهمترین دستاورد این مدال این است 
که انگیزه بالایی در سایر دختران وزنه بردار ایران در سایر 
رده های ســنی ایجاد کرد و اعتقاد پیدا کردند با تلاش و 

پشتکار به نتیجه دلخواه دست خواهند یافت.
نایب رئیس بانوان فدراسیون وزنه برداری گفت: از ریاست 
فدراسیون تشکر می کنم که نگاهی خوب به بخش بانوان 
داشــت و هر گونه برنامه ریزی بــرای اردوهای تیم ملی 
زنــان را پذیرفت و از آن حمایت کــرد. امیدوارم بتوانیم 

پاســخگوی حمایت های او باشــیم. از تیم کاری از جمله 
کادر فنی آقای خورشیدی و بیرانوند که به عنوان مشاوران 
فنی کنار تیم حضور داشتند تشکر می کنم. از کار پزشکی 
شامل روانشناس، ماسور، متخصص طب پزشکی ورزشی 
و همچنین مشــاور معنوی تیم – سرپرست و سایر نفراتی 
که کنــار تیم حضور داشــتند.به گــزارش خبرنگار مهر، 
مسابقات وزنه برداری جوانان جهان در تاشکند ازبکستان 
در حال برگزاری اســت. الناز باجلانــی و یکتا جمالی دو 
وزنه بردار اعزامی در بخش دختران به مســابقات جوانان 
جهان بودند که در پایان ایــران با 3 مدال جمالی به کار 
خود پایان داد. الناز باجلانی وزنه بردار دسته ۷6 کیلوگرم 
در حرکت یک ضرب وزنه ۹٢ کیلوگرم )جایگاه پنجم(، دو 
ضرب 100 کیلوگرم )جایگاه نهم( و مجموع 1۹٢ کیلوگرم 
)جایگاه هشــتم( را ثبت کرد.یکتا جمالی وزنه بردار دسته 
8۷ کیلوگرم نیــز در حرکت یک ضرب وزنه ۹٢ کیلوگرم 
)جایگاه ســوم(، حرکــت دو ضرب وزنــه 116 کیلوگرم 
)جایگاه ســوم( و مجموع ٢08 کیلوگرم )جایگاه سوم( را 

ثبت کرد و 3 مدال برنز کسب کرد.
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پیش بینی فلاحت پیشه از موضع دولت آینده درباره برجام
فلاحت پیشه با بیان اینکه غربی ها فکر می کنند دولت بعدی ایران به 
برجام پایبند نیســت، خاطرنشان کرد: برخلاف این تصور، هر دولتی 
که در ایــران روی کار بیاید دو مفهوم کلیدی را در مدیریت اجرایی 
کشور در عرصه داخلی و خارجی دنبال می کند. دولت بعدی در عرصه 
داخلی، توسعه و در عرصه خارجی، تنش زدایی را دنبال می کند.اینکه 
برخی ها بحث تندتر شــدن دولت بعدی در سیاست خارجی را مطرح 
می کنند، یک موضوع انحرافی است. دولت آینده ایران از هر جریانی 
باشــد، دید اقتصادی در داخل خواهد داشت و در سیاست خارجی به 

دنبال تنش نخواهد رفت./ایرنا

تهیه کننده سریال گاندو در ستاد رئیسی سمت دارد؟
ســخنگوی شورای هماهنگی ســتادهای مردمی حجت الاسلام و 
المسلمین سید ابراهیم رییسی اخبار منتشر شده درباره ریاست تهیه 
کننده گاندو بر ســتاد هنرمندان وی را فاقد اعتبار خواند و این خبر را 

تکذیب کرد./ایرنا

سعید جلیلی رئیس جمهور نشود، دولت سایه تشکیل می دهد
عباس ســلیمی نمین از چهره های سیاســی اصولگرا به خبرگزاری 
خبرآنلایــن گفت:رقابت اصلی بین آقایان رئیســی و مهرعلیزاده در 
نهایت شــکل گیرد.اینکه اصلاح طلبان می گوینــد کاندیدا ندارند 
خلاف واقع اســت چون می خواهند آرام و پنهان، کارشــان را پیش 
ببرند.فضا اصلا قطبی نخواهد شد، چون آقای رئیسی شخصی بسیار 
اخلاقی اســت بنابراین با یک شــخص اخلاقی فضا قطبی نخواهد 
شــد. کاندیداهای غیررأی آور اگر عقل و درایت داشــته باشند کنار 
می روند!مشــارکت حداکثری شرط عقل اســت و باید تلاش کنیم 
مشــارکت را به حداکثر برسانیم که یک مانوری از اقتدار ملت ایران 
باشد .رو شدن بازی پنهانی اصلاح طلبان و شروع مناظرات انتخاباتی 
موجب افزایش مشارکت می شود. با وجود آقای رئیسی، سعید جلیلی، 
موج چندانــی نمی تواند ایجاد کند که مثلا یک قطب یا یک پدیده 
باشد. طبعا آقای ســعید جلیلی پدیده نخواهد شد، جلیلی اهل سهم 
خواهی نیســت اما اگر رئیس جمهور نشــود، دولت سایه را تشکیل 
می دهد. یارانه هــای ۴50 هزار تومانی و وام 500 میلیونی آرزوهای 
کاندیداها اســت نه واقعیت!همتی اگر رأی بیاورد شگفتی انتخابات 

رخ خواهد داد.

چمران و سروری سرلیست شورای ائتلاف نیروهای انقلاب 
شدند

امیر ابراهیم رســولی سخنگوی شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب 
با اشــاره به جلسه یکشنبه شــورا گفت: بارای اکثریت قاطع اعضا، 
»تعهد به لیســت ائتلاف« تصویب شــد. با این مصوبه کسانی که 
در فرآیند شــرکت کرده و در لیســت ٢1 نفره حضور خواهند داشت 
متعهد می شوند تا در لیســت دیگری حضور نداشته باشند.به عنوان 

مثال با این مصوبه آقایان چمران و ســروری صرفاً سرلیست ائتلاف 
نیروهــای انقلاب خواهند بود. رعایت حق النــاس و اجرای عدالت 
برای کاندیداهایی که در فرآیند شرکت کردند از مهمترین دلایل این 

مصوبه تلقی می شود./مهر

اعضای شورای نگهبان باید از نقدهای عالمانه و نظرات 
استقبال کنند

آیت الله غرویان: باید سیاســت هــا و روش حکومت داری به گونه 
ای باشــد که بین مردم و حاکمیت، مــردم و دولت فاصله ای نیفتد.
امام همیشه نگاهشــان این گونه بود که رای و اظهارنظر و انتخاب 
حق مردم است. امروزه می بینیم که برخی آقایان می گویند شورای 
نگهبان نباید نظر به مصلحت داشته باشد و تنها باید قانون را ملاک 
قرار دهد. غافل از اینکه حضرت امام، مصلحت را نیز قانون کردند./ 

جماران

رئیسی اموالش را اعلام کرد
ابراهیم رئیسی با اعلام لیست اموالش تصرح کرد که فرزندانم دانشجو 
و ساکن تهران هستند.این داوطلب انتخابات ریاست جمهووری اعلام 
کرد:منزل من 1۴0 متر است و خودروی شخصی ندارم ولی همسرم 
یک خودروی ایرانی دارد.دو فرزند دختر دارم؛ یکی دوره دکتری جامعه 
شناسی دانشگاه تهران و دیگری لیسانس فیزیک دانشگاه شریف و 
ارشــد علوم قران و حدیث.هر دو دخترم در تهــران ازدواج کردند و 

مشغول تحصیل و زندگی هستند.

درخواست پزشکیان از شورای نگهبان: دلایل رد صلاحیتم را 
اعلام کنید

نماینده مردم تبریز در مجلس با بیان اینکه از شورای نگهبان تشکر 
می کنم که این بار را از روی دوش من برداشت گفت: شورای نگهبان 
به صورت شــفاف علت رد صلاحیتم را اعلام کند.در ادامه جلســه 
علنی روز دوشنبه مجلس شورای اسلامی مسعود پزشکیان نماینده 
مردم تبریز در نطق میان دســتور با اشاره به رد صلاحیتش از سوی 
شــورای نگهبان برای نامزدی انتخابات ریاست جمهوری گفت: از 
شورای نگهبان تشکر می کنم که این بار را از روی دوش من برداشت.

وی ادامه داد: شــورای نگهبان به صورت شفاف علت رد صلاحیتم 
را اعلام کند.پزشــکیان افزود: من همیشــه یار مظلومان بودم و در 
جبهه آنها زندگی کردم. دنبال پول و مال و مَنال نبودم و هیچ گاه در 
جبهه ظالمان و قدرتمندان گام برنداشــتم.وی با بیان اینکه شورای 
نگهبان باید شــاخص های بررســی صلاحیت نامزدهای انتخابات 
ریاست جمهوری را اعلام کند، گفت: برونداد رد صلاحیت های اخیر 
این بود که فقط یک جناح می تواند در انتخابات ریاســت جمهوری 
رقابت کند.نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: 
در جامعه بی عدالتی در اقتصاد، قومیت، سیاست و اجتماع وجود دارد؛ 
باید وضعیت اصلاح شــود.پس از پایان نطق پزشــکیان، تعدادی از 

نمایندگان آئین نامه داخلی را در دســت گرفتند و خواستار بیان تذکر 
آئین نامه ای شدند اما هیئت رئیسه اجازه چنین اقدامی را نداد.همچنین 
هادی بیگی نژاد نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی در 
ابتدای نطق میان دســتور خود خطاب به پزشــکیان گفت: سیره و 
فرمایش امام خمینی )ره( برای ما ملاک است. اگر امام خمینی )ره( 
زنده بود از اظهارات شــما خوشحال می شد یا ناراحت؟وی ادامه داد: 
امام خمینی )ره( فرمودند »اگر می خواهید ببینید حرف هایتان درست 
است یا غلط، ببینید دشمنان خوشحال می شوند یا ناراحت؟«بیگی نژاد 
افزود: آقای پزشکیان! امروز مؤمنین از حرف های شما خوشحال شدند 
یا ضد انقلاب؛ شما سال ها در این کشور مسئول بودید، آیا دلتان آن 

روزها برای بچه های سیستان و بلوچستان نسوخت؟

کواکبیان: از هیچ نامزدی حمایت نخواهم کرد
فعال سیاســی اصلاح طلب در توئیتی نوشــت: در انتخابات ریاست 
جمهوری ازهیچ نامزدی حمایت نخواهم کرد.مصطفی کواکبیان در 
توئیتی نوشــت: علیرغم صدور اطلاعیه حزب مردم سالاری وانتشار 
توئیت قبلی اینجانب برخی سوپر انقلابی های مدعی اصولگرایی!در 
فضای مجازی به صورت گسترده شایعاتی مبنی بر حمایت اینجانب 
ازشخص خاصی درانتخابات ریاست جمهوری منتشرنموده اند! مجددا 
اعلام میکنم در انتخابات ریاســت جمهوری ازهیچ نامزدی حمایت 

نخواهم کرد.

سید حسن خمینی: انصاف داشته باشید؛ نمی شود شما 
منتخب کنید و بگویید به او رای بده

سید حسن خمینی در مراسم اختتامیه دهمین رویداد طریق جاوید با 
بیان اینکه نمی شود برای مردم تصمیم گیری کرد، گفت: شما حق 
رای دارید، من هم حق دارم آن کســی که دلم می خواهد را انتخاب 
کنم. هر کدام که اکثریت را کســب کردیم محل اطاعت است. نمی 

شود تو برای من منتخب کنی و بگویی به این رای بده!

پاسخ مرعشی درباره احتمال حمایت از همتی
مرعشــی در رابطه با اظهارنظر یکــی از اعضای این حزب مبنی بر 
حضور در انتخابات حتی در صورت ردصلاحیت همه کاندیداها، بیان 
داشت: ایشان نه ســخنگوی کارگزاران هستند، نه سخنگوی جبهه 
اصلاحات، من مطلب ایشــان را ندیدم اما اگر چنین حرفی را مطرح 
کرده اند، برداشت شخصی خودشان است.وی در رابطه با گمانه زنی ها 
در خصوص نزدیکی میان حزب متبوع خود با عبدالناصر همتی یکی 
از کاندیداهای انتخابات ریاست جمهوری، تصریح کرد: آقای همتی 
یکی از شخصیت های خوبی هستند که در انتخابات حضور دارند اما 

ما منتظر تصمیم جبهه اصلاحات هستیم. در مجموع برای هر کنش و 
فعالیتی در انتخابات در حال بررسی شرایط هستیم و جمع بندی نهایی 

را سخنگوی جبهه اصلاحات اعلام خواهند کرد.

نماینده مجلس: کسانی که وعده دروغ بدهند حتما مردم 
دست رد به سینه آنها می زنند

نماینده مردم محلات در مجلس یازدهم گفت: یک دوم کسانی که 
در اجرا بودند، در دلسرد کردن مردم نقش بارز دارند، شورای نگهبان 
باید آن ها محاکمه کند چون آنها به آرمان های مای کشور خیانت می 
کنند.حجت الاسلام علیرضا سلیمی، نماینده مردم محلات در مجلس 
یازدهم، در گفتگو با برنا درباره وعده های کاندیداها گفت: مردم آگاه 
هســتند و دقیق مسائل را رصد می کنند. مردم ظرفیت های کشور و 
توانایی ها را می دانند و مسئولینی که تصور می کنند می توانند مردم را 
فریب بدهند اشتباه می کنند، کسانی که وعده دروغ بدهند حتما مردم 
دست رد به سینه آنها می زنند. یک دوم کسانی که در اجرا بودند، در 
دلسرد کردن مردم نقش بارز دارند، شورای نگهبان باید آن ها محاکمه 
کند چون آنها به آرمان های ملی کشور خیانت می کنند.او ادامه داد: 
برخی از وعده ها برای جذب رای اســت و بخشــی از آنها قابل اجرا 
نیستند چون یا از بودجه سر در نمی آورند و یا اعداد و ارقام و ریال و 

تومان را تشخیص نمی دهند.
ســلیمی با بیان اینکه کاندیداها به صورت ملموس برنامه هایشان را 
در اختیار مردم بگذارند، تصریح کرد: زمان کلی گویی و شــعار دادن 
گذشته است، برای وعده هایی همچون گشایش معیشتی مردم، از بین 
بردن بیکاری یا رونق بورس باید به تفصیل توضیح داده شــود که با 
چه ابزاری و چگونه و منابع آن را از کجا می خواهند تامین کنند، این 
منبع چقدر است و چقدر موجب نقدینگی می شود.سلیمی با اشاره به 
صحبت های یک نماینده مجلس مبنی بر اینکه »پرشوری انتخابات 
به انتخاب نادرســت می انجامد« عنوان کرد: ما چنین چیزی را تایید 
نمی کنیم، انتخابات پرشور آبرو و ضامن امنیت کشور است و باید به 
رای مردم احترام گذاشــت. من فکر می کنم به هر کیفیت بعضی از 
مســائل باید دقیق تر بیان شود، پرشور شدن انتخابات باعث مایوس 

شدن دشمن و اولویت اول برای همه ما است.

رونمایی طلایی از چهار گزینه پیشنهادی برای شهرداری 
تهران؛ قاسمی، دهقان، بذرپاش و محمد

رئیس ســتاد انتخابات شــورای وحــدت در تهــران در خصوص 
ویژگی های شــهردار آینده پایتخت گفت: شهردار تهران باید دارای 
ویژگی هایی مانند رویکرد اجتماعی، علم مدیریت و تخصص باشــد 
که رستم قاسمی، ســردار دهقان، سعید محمد و بذرپاش دارای این 

ویژگی ها بوده و گزینه  ما هستند.مرتضی طلایی در گفت وگو با آنا در 
رابطه با ارائه لیست نهایی جبهه انقلاب برای انتخابات شورای شهر 
تهران که بین شــورای وحدت و شورای ائتلاف مشترک خواهد بود، 
گفت: هم عزیزان ما در شــورای ائتلاف و هم دوستان ما در شورای 
وحدت، همه از یک جنس هســتند و تفاوتی بین اعتقادات، باورها و 
ارزش های هیچ کدام از مجموعه دوستان ما وجود ندارد، ممکن است 
سلیقه ها متفاوت باشد و ما معتقد به این هستیم که باید منادی وحدت 

و همگرایی و هم افزایی بین این مجموعه باشیم.

چمران: آرزو می کنم جلیلی به نفع رئیسی کنار برود
چمران تاکید کرد: کاندیداها بایــد در روزهای آخر انتخابات پا روی 
نفس خود بگذارند و عاقل باشند و به نفع یک نفر کنار بروند هر چند 
اگر کنار نروند رایی ندارند.او افزود: اینکه انتخابات به دور دوم کشیده 
شــود یا خیر، تفاوتی در اصل موضوع ایجاد نمی کند اما امکان دارد 
عدد و رقم مشــارکت مردم را جابجا کند.یک عضو شورای ائتلاف 
نیروهای انقلاب در رابطه با کناره گیری سعید جلیلی به نفع ابراهیم 
رئیسی گفت: آروزی من این است که جلیلی به نفع رئیسی کنار برود 
ایــن دو کاندیدا هر در یک طیف هســتند البته دفعه پیش هم آقای 
جلیلی به نفع آقای رئیسی از انتخابات کناره گیری کرد امیدواریم این 

بار هم در لحظات آخر تصمیمات عاقلانه ای اتخاذ شود.

توصیه ذوالنور به نامزدهای انتخابات: وامدار پولدارها نشوید
رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس گفت: هزینه های انتخاباتی باید 
کاملًا شــفاف و با حساب و کتاب باشد و نامزدهای انتخابات مراقب 
باشــند تا وامدار افراد و جناح ها نشوند.حجت الاسلام مجتبی ذوالنور 
در گفتگــو با مهر، با بیان اینکه نحوه تامیــن هزینه های انتخاباتی 
نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری باید شفاف شود، اظهار داشت: 
هدف، وسیله را توجیه نمی کند و نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری 
باید مواظب باشــند تا برای رسیدن به هدف خود در انتخابات، مسیر 
خــلاف و غلطی را انتخاب نکنند.وی بیان کرد: گاهی اوقات افرادی 
رانت خوار و فرصت طلب دور نامزدهای انتخابات جمع می شوند و برای 
آنان تبلیغات می کنند که هدفشان از این کار آن است که در صورتی 
که نامزد انتخاباتی مورد نظرشــان در انتخابات پیروز شــود، از آنان 
امتیازگیری کنند.نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: نامزدهای انتخابات باید مراقب باشند و بدانند که همواره افرادی 
هستند که با فرصت طلبی و سوء استفاده به دنبال رسیدن به اهداف 
خودشــان هستند و اگر هم کاری برای نامزدهای انتخابات می کنند، 

صرفاً به این دلیل است که آنان را وامدار خودشان کنند.
منبع: تابناک
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